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Avtohiša Kržišnik Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03 56 64 729, 03 56 64 730, fax: 03 56 68 359

www.avtohisa-krzisnik.si
Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda in Suzuki, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma 

Pneumatic center, optika, pregled klimatskih naprav, popravilo vozil poškodovanih od toče, 
popravilo ter testiranje zavor, pregled izpušnih plinov
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Meide*
Zmagovalka z zmagovalno ponudbo.

popust 
1.251,87 EUR

mazoa

Meide!
Izzivalko z izzivalnim popustom.

Mazdini naj večji hiti 2006!
akcija velja samo še do 31.01.2007!

834,58 EUR
popust 

625,93 EUR

/ * S2r*

MeideS
Družinski popust zo družinskega 

ljubljenčka.

Mazda2
Velikansko ugoden 

malček.



UVODNIK
Aaaaa, uvodnik? Nak, tokrat pa ne bo nič! Dovolj je bilo klobasanja in penjenja. Vsi mehurčki so z zamaški vred zleteli iz 
steklenic in se razblinili v nič. Še polulati se niso utegnili, kaj šele, da bi zagrešili kakšno konkretnejšo zadevo....
Tokrat bom namesto klobasanja o. ...in penjenja ob.. .konkretna:
Povabim vas vse, drage Zasavce in Zasavčanke, na...KLOBASE - jasno? NA KLOBASE!
In prav nič se ne bom penila, pač pa obljubim ta pravi, domači, pristni BUNKUC, TOUKUC, BUNKLO, JABČEK...no, 
ja, kaj jaz vem, kako mu pravite, vem pa, da se mirno lahko postavi v Štefanu na mizo k že prej obljubljenim klobasam, pa 
obljubim, da bo kakšen še nekrščen litrček tudi vmes.
V petek, 19. januarja letošnjega čisto frišnega gospodovega leta se dobimo v Gostilni Pri Vidrgarju, da 
naredimo red. Kogar ne bo z nami, ta je proti nam...brez moči!
ZA ZASAVJE -S KLOBASAMI IN BUNKUCEM - NAPREJ!!!

Urednica Marta ob obilni pomoči uredniške ekipe

NA9LEDNJIČ 8E SNIDEMO
25. januarja 2007

Naslovnica:
Spokojnost in ljubezen

Foto: PRAV

'Zasavc-a izdaja Grafika Gracerd.o.o., Lava 7b, 3000 Celje, 
tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar. Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Peter Motnikar, Fanči Moljk, Anton Šutar in Simona Solina. 
Redakcija se zaključuje ob ponedeljekih ob 12.00 uri. Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje. Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov. 
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi. Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 031880158, komerciala: 031822 533,040 267411. E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si, http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih. Letna naročnina je 6.750,00 SIT, polletna 3.240,00 SIT. /<°
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti. V ceno je vračunan 8,5 % DDV. //<r
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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CEPLJENJE PROTI GRIPI - 
DA ALI NE

V zadnjem času v medijih zasledimo kar precej oglasov za 
cepljenje proti gripi. Pa je res tako, kot j e pred leti trdila svetovna 
zdravstvena organizacija (WHO), da preventivno cepljenje pri 
starejši populaciji proti gripi zmanjšuje riziko nastopa resnih 
bolezni za vec kot 70%?
Zadnje študije govorijo ravno nasprotno. 95% vseh starejših 
ljudi, ki so se cepili proti gripi, je vseeno zbolelo za najmanj eno 
izmed pljučnih bolezni in skoraj 1% jih je zaradi infekcije umrlo. 
Porazni podatki so tudi za mlajše od 65 let. 67% vseh, ki so se 
cepili, je vseeno v istem letu zbolelo za gripo, podobne statistike 
so tudi pri otrocih starejših od 6 let.
O učinkovitosti cepiva proti gripi nam veliko pove japonska 
izkušnja, saj je to edini primer v zgodovini, da so 1976 uvedli 
obvezno cepljenje proti gripi za otroke. Cepili so 17 milijonov 
otrok dvakrat na leto. Če pogledamo statistične podatke, ki so 
primerjali 4 različna japonska mesta, ugotovimo naslednje:
V mestu A je bilo cepljenih 1% ljudi, stopnja obolevnosti za 
gripo pa je bila 43%. V mestu B je bilo cepljenih 90% ljudi, 
stopnjo obolevnosti 40%. V mestu C je bilo cepljenih 77%, stopnja 
obolelosti pa je bila 43% in v mestu D pri 76% cepljenih stopnja 
obolelosti za gripo 52%.
Oblasti so na podlagi podatkov pravilno zaključile, da je cepivo 
popolnoma brez vrednosti. Desetletni poskus ni minil brez 
posledic: od 1971 do 1979 je zaradi posledic državo tožilo 149 
staršev, od tega zaradi 50 smrtnih primerov, 65 hudih duševnih 
prizadetosti in 35 neobvladljivih epilepsij. Leta 1992 je država 
tožbe po 20 letih pravdanja izgubila.
Če potegnemo črto pod vse to, potem je odgovor preprost - 
recite NE cepljenju proti gripi, čeprav vas vaš zdravnik 
prepričuje o nasprotnem. Za več informacij pa vam priporočamo 
obisk naslednjih dveh spletnih strani:
http://www.zazdravje.net/cepljenje.asp

ŽUPNIKOV BLAGOSLOV? 
SREČO ALI SMRT?

V Gorenjskem glasu, 27. decembra, smo lahko prebrali, da so na 
god prvega krščanskega mučenca Štefana v številnih krajih 
blagoslovili konje. V članku je navedeno, da so letos prvič 
blagoslovili konje tudi v Stari Loki. Blagoslovil jih je «upnik dr. 
Alojz Snoj. Kot trdi katoliška cerkev naj bi bil Sveti Štefan zavetnik 
konj.
Po Slovarju slovenskega knjižnega jezika pomeni blagoslov 
prošnja za bo»jo naklonjenost, včasih z obredno kretnjo oz. nekaj, 
kar povzroča srečo.
V Katekizmu katoliške cerkve (2417) je navedeno, daje zakonito 
uporabljati »ivali za prehrano in izdelovanje obleke, da jih je 
dovoljeno udomačiti, da človeku pomagajo pri njegovem delu in 
razvedrilu ter daje na njih dovoljeno opravljati poskuse, ki naj bi 
bili v dobrobit ljudi.
Če je po katoliškem nauku dovoljeno ubijati »ivali za prehrano, 
torej tudi konje, je nerazumljivo, da Katoliška cerkev blagoslavlja 
mnoge konje, ki bodo, na »alost, slej ali prej končali kot zrezek na 
kro»niku. Nerazumljivo je, da blagosloviš konja, kar pomeni, da 
prosiš za bo»jo naklonjenost temu konju oz. mu »eliš srečo, po

drugi strani pa dovoliš, da se tega konja zakolje v klavnici. Prosiš 
srečo za »ivo bitje, potem pa temu »ivemu bitju vzameš »ivljenje. 
To je absurdno. Absurdno je torej, da Katoliška cerkev po eni 
strani blagoslavlja konje, torej prosi boga za naklonjenost konjem, 
nato pa te iste konje prepusti klavcu, saj je po njenem nauku 
dovoljeno zaklati in jesti blagoslovljene konje. Kakšno srečo 
blagoslov prinese zaklanemu konju, ni znano. Čuden je nauk, ki 
po eni strani uči Ne ubijaj, po drugi strani pa dovoljuje, da se za 
prehrano ubijajo konji. To je skregano z elementarno logiko. Samo 
v letih 1999 do 2003 je bilo v Sloveniji zaklanih okoli 7000 konj. 
Koliko med njimi je bilo blagoslovljenih? In kaj jim je blagoslov 
prinesel? Srečo, bo »j o naklonjenost ali mogoče smrt?
•upniki pa ne blagoslavljajo samo »ivih »ivali, temveč tudi, verjeti 
ali ne, mrtve »ivali. Znani so blagoslovi »ivali, ki so jih pobili 
lovci. Če je blagoslov nekaj, kar naj bi prineslo srečo, se postavi 
vprašanje, komu je to namenjeno, kajti sreča in mrtva »ival ne 
gresta skupaj. Prositi za bo»jo naklonjenost mrtvi »ivali, je 
nesmisel, tudi ob tem, da Katoliška cerkev »ivalim ne priznava 
duše. Mogoče pa se prosi za tiste, ki bodo jedli »ivalska trupla, 
da ne bi zboleli ali celo umrli, kajti znano je, da je meso rizični 
faktor za številne civilizacijske bolezni kot so npr. rak, bolezni 
srca in o»ilja ...Vendar pa je vprašanje, ali bodo takšni blagoslovi 
pomagali, kajti, kar človek seje, bo »el. Seješ smrt, »anješ smrt. “

Maja Fišer iz Ponikve

PISMENI
Pred mnogimi leti so Romi hodili po naseljih prosjačiti denar. 
Bila je že skoraj noč, ko so prišli tudi v moje stanovanje. Bil je 
en moški in tri ženske. Prosili so me za prenočišče. Rekli so, da 
bi prespali na tleh v kuhinji.
Takrat sem bila mlada, naivna in usmiljena. Položila sem jim na 
tla preprogo. Legli so in takoj zaspali. Okrog pol enajste ure 
zvečer je prišel moj mož iz službe. Obstal je na pragu ves 
začuden.
»Kaj pa to pomeni?« meje vprašal. »Ker sijih ti sprejela, boš pa 
celo noč dežurala. Niti pomislila nisi na to, da naju lahko okradejo 
in odidejo.« Jezen je šel spat k otrokom v sobo.
Zaradi svoje naivnosti sem res celo noč sedela v kuhinji in 
poslušala njihovo smrčanje. Ukradli so mi pač in samo eno noč 
spanja.
Bila sem že upokojenka, ko so mi iz podjetja, kjer sem bila 
zaposlena, poslali prikupno pismo, naj prinesem certifikate, da 
bom lahko delničarka. Kot se spodobi za bivšo delavko, sem res 
oddala certifikate v tajništvu podjetja, oni pa meni lastninsko 
nakaznico DELNIČARKA: 000157 datum: 04.08.1994. 
Kasneje je šlo to, nekoč zelo uspešno, podjetje v stečaj in dobila 
nisem nič. Tudi starejša, a še vedno naivna, sem se pustila 
OCIGANITI.

Justina Lazič, nekoč delavka Mehanike Trbovlje

Opravičilo
V zadnji številki Zasavca št. 26, letnik 16, kije izšla 28.12.2006 seje avtorju 
članka »NA STPŠ PODELILI DVAJSET ŠTIPENDIJ« zapisala neljuba 
napaka. Med naštetimi štipenditorji dijakov Tehniške gimnazije žal ni bilo 
Občine Hrastnik, ki štipendije namenja že osmo leto, torej od samega začetka 
delovanja Štipendijskega sklada Tehniške gimnazije. Občina Trbovlje, ki 
sicer ni štipenditor, pa pomaga na drug način.
Avtor se vsem, tudi Tehniški gimnaziji, opravičuje za pomoto.



»Leto 2006 ocenjujem kot zelo uspešno. Izpolnili smo 90% obljub,« je dejal župan Občine Trbovlje Bogdan Barovič je na 
novinarski konferenci, sklicani 27. decembra 2006 z zadovoljstvom pozitivno ocenil delo Občinskega sveta in strokovnih delavcev

občine Trbovlje v letu 2006.

Potekale so rekonstrukcije cest, pričelo se je z realizacijo 
projekta »Špančevina« in z gradnjo prizidka k objektu 
Zasavskega muzeja. Izvršena je bila obnova upravne zgradbe 
Občine Trbovlje, Lovski gradič je dobil novo pokrivalo, občina 
je sodelovala pri realizaciji obnove oziroma zamenjavi plakatnih 
mest, potekalo je vzdrževanje stanovanj, ki so v lasti občine, 
objavljen je bil javni razpis za dodelitev nepovratnih sredstev 
za obnovo in izolacijo fasad, izolacijo podstrešij in kleti ter 
zamenjavo oken, v zaključni fazi so zapiralna dela deponije 
komunalnih odpadkov na Neži in zaključena je postavitev 
nadstrešnice za ločeno zbrane frakcije sekundarnih surovin z 
ekoloških otokov v zbirnem centru Neža. Potekala je 
posodobitev sistema daljinskega ogrevanja, ob sofinanciranju 
Termoelektrarne Trbovlje in Lafarge cement - Cemantarne

NOVOSTI V SNS 
TRBOVLJE

V mesecu decembru 2006, so imeli v Slovenski nacionalni 
stranki Občinski odbor Trbovlje (SNS) volilno konferenco na 
kateri so izbrali predsednika, podpredsednika, sekretarja in 

predsedstvo stranke, odločili pa so se tudi, da bodo imenovali 
člane v svet stranke.

Kljub temu, da so se v predpisanem postopku priglasili štirje 
kandidati za predsednika stranke, so se v nadaljnjem postopku 
trije kandidaturi odpovedali in novi predsednik je (p)ostal stari 
predsednik Mitja Rozina. Stranka je na volilni konferenci izvolila 
Tomaža Vreska in Andreja Gačnika za podpredsednika 
stranke. Tajnik, ki sicer ni voljena oseba, temveč ga določi 
predsednik stranke, še naprej ostaja Gregor Meterc. 
Predsedstvo stranke sestavlja 11 svetnikov in župan, kar 
pomeni, daje v predsedstvu 12 članov. Ker je tako številčno 
predsedstvo lahko problematično glede usklajevanja, so se v 
stranki odločili, da imenujejo še svet stranke, kije sestavljen 
iz šestih članov predsedstva. Svet stranke sprejema program 
stranke in aktivnosti stranke. Na svetu izoblikovani predlogi 
gredo v potrditev na predsedstvo stranke. Vse, kar sprejme 
predsedstvo, pa mora potrdili še članstvo stranke, ki predstavlja 
najvišji organ stranke.
Stranka na lokalnih volitvah ni podala kandidatne liste za volitve 
v krajevne skupnosti, kljub temu, da so imeli pripravljene 
kandidate. Razlog je v odločitvi SNS na ravni države, ki se je 
odločila, da v nobeni lokalni skupnosti ne bo podala kandidatne 
liste za krajevne skupnosti.
Na lokalnih volitvah je SNS nastopala s kandidatno listo, ki je 
bila po povprečni starosti (38 let) najmlajša od vseh. V stranki 
se ponašajo tudi z zastopanostjo žensk na listi kandidatov za 
občinski svet.
Za članstvo je značilna socialna in izobrazbena raznolikost. Po 
uspehih na zadnjih lokalnih volitvah pa se je stranka tudi 
številčno okrepila. Besedila: M.A.S.

Trbovlje je začel 
delovati informacijski 
sistem za spremljanje 
onesnaženosti zraka v 
občini Trbovlje, 
potekala je obnova
vodovoda..........
Občina Trbovlje je ob 
sodelovanju z Občino 
Hrastnik nudila občanom brezplačno pravno pomoč. (K 
sporazumu ni pristopila Občina Zagorje ob Savi.) V letih 2005 in 
2006 sta bila objavljena dva javna razpisa za dodelitev 
neprofitnih stanovanj v najem. V letu 2006 so na podlagi razpisa 
tako podelili 4 stanovanja po listi A in 7 stanovanj po listi B. 
Potekalo je sofinanciranje družbenih dejavnosti....
V letu 2007 Občina Trbovlje načrtuje sprejem občinskega 
proračuna v mesecu februarju. Ta naj bi bil »težak« 3,1 mir sit.
V načrtu je intenzivno vlaganje v turizem z nadaljevanjem 
posodobitve cest v okolici mesta. Nadaljevalo se bo vlaganje 
sredstev v urejanje ekoloških razmer. Načrtovana je izgradnja 
centralne čistilne naprave s pomočjo pridobljenih sredstev EU.
V sodelovanju z Občino Hrastnik že potekajo, in bodo še, 
aktivnosti za nadaljnje delovanje TET in podaljšanje proizvodnje 
oziroma zapiranja RTH. Načrtuje se prestavitev Mladinskega 
centra na ustreznejšo lokacijo ter prestavitev Livarne na OIC 
Nasipi, izgradnja plinovoda Trbovlje - Hrastnik, daljnovod 
Beričevo - Trbovlje. Potekale pa bodo tudi aktivnosti za 
prestavitev železniške proge pri TET....
Občina Trbovlje v letu 2006 ni imela likvidnostnih težav.

Slika: Irena Vozelj

PRAZNIK PO PRAZNIKU
V torek, 26.12. 2006, je bila gledališka dvorana Delavskega 

doma v Trbovljah prizorišče slovesnega spomina na dan 
samostojnosti. Slavnostni govorec, trboveljski župan Bogdan 
Barovič, je v nagovoru obiskovalcem prireditve obudil spomin 

na dogodke izpred šestnajstih let, ko smo se, 23. decembra 
1990 Slovenci v veliki večini odločili za samostojno državo 

Slovenijo.

V Trbovljah je bilo podobno kot po vsej državi. To so pokazali 
rezultati preštetih glasov tri dni kasneje, 26. decembra 1990. 
Trboveljski župan je poudaril iskrenost, domoljubnost in 
radodarnost trboveljskega prebivalstva, ni pa pozabil izpostaviti 
želja in zahtev Trboveljčanov po napredku in razvoju mesta z 
okolico. Tokratno slovesno prireditev ob dnevu samostojnosti 
si bomo zapomnili tudi po grenkobi ob odpovedi nastopa 
Delavske godbe Trbovlje, kar se je zgodilo prvič v zgodovini 
njenega delovanja. Županje ob tem izrazil globoko razočaranje 
in poudaril, da bodo morali probleme rešiti predvsem sami 
godbeniki med seboj. Nastop Delavske godbe so uspešno 
nadomestila dekleta zasavskega godalnega orkestra Pocco 
meno mosso in člani kvarteta klarinetov Tibia.
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VOX HUMANA 
ALI

K1)0 SO TI MULCI?
Še dva meseca nazaj so bili posamezniki, ki so se poznali, nekateri bolj, drugi le na videz. Danes so trdno 

povezana skupina prijateljev, združenih pod imenom Vox Humana. Niso društvo, niso podjetje, niso institucija, 
so skupina tridesetih, ki jih veže želja po skupnih projektih. Prvi, pravijo, je bil preizkus. Da vidijo, če zmorejo. Na 
njihov dobrodelni koncert je prišlo 1000 ljudi, med njimi tudi predsednik dr. Janez Drnovšek, nadškof Alojz Uran

in evropski poslanec Lojze Petrle.

V soboto, 6.1.2007 seje v in pred cerkvijo sv.Petra in Pavla v 
Zagorju zbralo 1000 ljudi, ki so spremljali skoraj dve urni 
dobrodelni koncert. Na njem je nastopilo sedem zagorskih 
pevskih zborov, recitatorji, godalni orkester GŠ Zagorje, 
recitatorji in mnogi drugi zagorski glasbeniki in umetniki. Namen 
koncerta je bil s pomočjo prostovoljnih donacij zbrati sredstva 
za pomoči potrebne zagorske družine. Organizator seje povezal 
z Rdečim križem ter Karitasom, ki bosta zagotovila, da bo zbrani 
denar prišel v prave roke. Natančneje, z zbranim denarjem se 
bodo plačale najbolj osnovne položnice ogroženih zagorskih 
družin.

Kot že rečeno, so glasu dobrodelnosti prisluhnili tudi nekateri 
znani in vplivni Slovenci. Tako so se dobrodelnega koncerta 
udeležili predsednik dr. Janez Drnovšek, nadškof Alojz Uran 
ter gospod Lojze Petrle.

Domačin, predsednik dr. Janez Drnovšek, je v svojem govoru 
izrazil navdušenje nad dobrodelnostjo ter posluhom 
organizatorjev za težave so krajanov. Poudarilje, da se nikoli 
ne ve, kdaj se sami znajdemo v situaciji, ko potrebujemo pomoč 
in da je pomembno, da v takih trenutkih ne obupamo, saj se 
vedno najdejo dobri ljudje, ki so pripravljeni pomagati. 
Zagorjanom je v pičlih dveh urah uspelo zbrati 3400 eur. Seveda 
to ni končni znesek, saj bodo organizatorji še naprej zbirali 
prispevke na tekoča računa lokalnih izpostav Rdečega Križa 
(26338-0035122536) ter Karitasa (19130-500-4552758). 
Ocenjujejo, da bodo s končnim zbranim denarjem lahko več kot 
le en mesec pomagal približno tridesetim zagorskim družinam.
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Seveda se Vox Humana zaveda, da koncerta ne bi bilo brez 
pokroviteljev. Na pomoč so priskočili Občina Zagorje, EVJ, 
Tiskarna Tori, ETV, Multima, Kumplast, Zasavc in mnogi drugi 
prijazni posamezniki, brez katerih koncerta najbrž ne bi bilo. 
Organizatorje sta tako odziv na koncert, kot tudi izkupiček 
pozitivno presenetila: "Navdušeni smo nad samim koncertom 
ter dejstvom, da je že našprvi projekt tako uspel. Se dva meseca 
nazaj ni bilo nič, danes smo trdno povezana skupina prijateljev 
iz vseh vetrov, s še bolj trdnim namenom da se prav kmalu 
lotimo novih projektov. Končni znesek zbranega denarja je nad 
vsemi našimi pričakovanji in zelo smo veseli, da bomo lahko 
pomagali zagorskim družinam v stiski. Hvala vsem, ki ste 
darovali, verjeli in imeli posluh za nas!”
Dobrodelni koncert Zagorjani za Zagorjane je tako postal dokaz, 
da se da z voljo, vztrajnostjo, z zagnanimi prostovoljci ter 
minimalnimi sredstvi veliko dobrega narediti.

Besedilo: Tina Leskovšek 
Slike:Jože Ranzingerin St.R.

Rezultate javnega razpisa in odločitve za nagrade za najboljše 
podjetniške ideje so podelili v decembru. Za razpis so dijaki 
Gimnazije Litija, ki so sicer vsi Zagorjani, pripravili pet projektov. 
Vsi so bili zelo dobro ocenjeni, štirje nagrajeni s plaketami, eden 
pa je prejel drugo nagrado. Srebrni plaketi sta prejela projekta 
Kultura za vse avtorjev Blaža Kosa, Boštjana Bebarja in Blaža 
Izlakarja in pa Smučišče Marela avtorja Klemna Drnovška. 
Zlato plaketo je za projekt Hladilnik z vrtljivimi policami Galileo 
odnesel Žiga Kropivšek, za projekt Posladkajte in pozabavajte 
se v Evroparku pa Urška Butara, Kristina Ržišnik in Maja 
Vetršek, ki so osvojile tudi drugo mesto med vsemi prijavljenimi 
idejami in bile deležne še knjižnih nagrad in vožnje z balonom. 
Posebna nagrada je pripadla njihovi mentorici Staši Baloh 
Plahutnik z Regionalnega centra Zagorje. Njej je minister 
Andrej Vizjak izročil posebno priznanje za najboljšo mentorico 
v kategoriji srednjih šol. Po besedah nagrajenke visoke ocene 
in nagrade kažejo, da:«... znajo biti mladi iz Zasavja vsaj tako 
inovativni kot njihovi vrstniki od drugje...« in upa, »da bodo ob 
pomoči različnih ustanov in organizacij tovrstni projekti tudi 
uresničeni, da se bo kreativnost, inovativnost in podjetnost med 
mladimi odrazila tudi v razcvetu podjetništva v Zasavju.«

(zas)
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PODJETNIŠKI
PODMLADEK

Gimnazija Litija se je v lanskem letu odzvala na poziv 
Regionalnega centra za razvoj Zagorje, da sodeluje na 
javnem razpisu za naj podjetniško idejo med mladimi.

Projekt je razpisal Institut za inovativnost in tehnologijo v 
sodelovanju s Centrom za raziskovanje novih tehnologij in 
tovarno podjemov Maribor. Finančno ga je podprla Javna 
agencija za podjetništvo in tuje investicije in gospodarstvo 
ministrstvo.
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Plivi ROJSTNI DAN HIPERMARKETA SPAR
TRROVLJE

V petek, 29. decembra, v popoldanskem času v hipermarketu Spar Trbovlje prednovoletno razpoloženje še 
posebej praznično. Praznovali so prvi rojstni dan ‘trboveljskega špara’.

Poleg zabavnega programa in poskočnih melodij Zasavcev so obiskovalci hipermarketa lahko pokušali tudi 
številne dobrote. Ob prvem rojstnem dnevu hipermarketa v Trbovljah je Spar Slovenija namenil tudi donacijo

osnovni šoli in vrtcu iz Trbovelj.

Prvo leto hipermarketa Spar Trbovlje je uspešno mimo, 
zaposleni v trgovini so zelo zadovoljni, saj seje trgovina v tem 
letu dobro ukoreninila med prebivalci Trbovelj in okoličani in 
radi zahajajo vanjo po nakupih ali pa si privezati dušo z 
ogledovanjem založenih polic. Prav zaradi tega so se odločili, 
da bodo prvi rojstni dan praznovali skupaj s svojimi zvestimi 
obiskovalci in tako naredili prednovoletno vzdušje še bolj 
praznično.
Popoldanski program so popestrili veseli in poskočni zvoki 
ansambla Zasavci. Med poslušanjem vedre glasbe so bile 
obiskovalcem na voljo številne pokušine hrane in pijače, zavrteli 
pa so lahko tudi kolo sreče in sodelovali v nagradnem žrebanju. 
Najmlajše je navduševal znani zajček Sparky, ki jim je pripravil 
majhna sladka presenečenja in barvite balone. V hipermarketu 
pa niso pozabili na torto, ki na nobenem rojstnem dnevu ne sme 
manjkati, še najmanj pa na prvem.

Spar Slovenija je ob svojem jubileju namenil donacijo Osnovni 
šoli Tončke Čeč Trbovlje in Vrtcu Trbovlje. Osnovnošolcem 
bosta odslej učne urice krajšala podarjena TV in DVD 
predvajalnik, malčke pa je zajček Sparky obiskal že na 
predbožični petek ter jim poklonil paket izdelkov in pripomočkov 
za risanje. Veseli otroci so ustvarili že številne risbice, ki so od 
petka dalje na ogled tudi vsem obiskovalcem hipermarketa 
Spar Trbovlje.
Spar Slovenija tako zaključuje leto praznovanja 15. obletnice 
od odprtja prve trgovine v Sloveniji. Skupno ima že 63. trgovin, 
saj je od 22. decembra dalje odprt tudi novi hipermarket Spar v 
Rogaški Slatini. Po tržnem deležu se Spar Slovenija uvršča na 
drugo mesto med trgovinskimi podjetji v Sloveniji, trenutno pa 
ima že več kot 3300 zaposlenih, kar ga uvršča med največje 
zaposlovalne v državi.

Prosto po Šparu: MaH

NEFIKS
»Precej mladih je poleg študija aktivnih na različnih 
področjih: delo v društvih in študentski organizaciji, 
prostovoljno delo, tabori doma in v tujini, delo na 
projektih, različne oblike izobraževanj. Na ta način 
pridobivajo številna znanja in prenosljive veščine, pa 
tudi osebnostne lastnosti. Ko mladi po koncu študija 
iščejo zaposlitev so brez formalnih delovnih izkušenj 
in pogosto tudi brez prave mere samozavesti, da bi 
izkušnje pridobljene na različne neformalne načine 
ustrezno vrednotili in predstavljali.« so v obvestilu 
za mlade zapisali v obvestilu za vse zainteresirane 
na Društvu Mladi ceh.
Z Uradom RS so za mladino razvili Nefiks - indeks neformalnega 
izobraževanja, ki spodbuja mlade k neformalnemu izobraževanju 
in jim omogoča zbiranje referenc. Skozi neformalno 
izobraževanje posameznik odkriva svoje interese, sposobnosti 
in področja, ki ga veselijo in na ta način lažje odkriva lastno 
poklicno pot. Iniciatorji menijo, da je neformalnemu 
izobraževanju mladih, ki poteka na različnih nivojih in v 
organizaciji različnih institucij, potrebno dati večjo veljavo. 
Glavni namen projekta je zadovoljiti potrebo po enotnem sistemu 
zapisovanja neformalno pridobljenega znanja in evidentiranju 
udeležbe mladih na aktivnostih v Sloveniji in po svetu. Zato 
obstaja indeks neformalnega izobraževanja, v katerega se 
vpisujejo znanja in dosežki. V praksi gre za majhno modro 
knjižico, ki jo mladi lahko kupijo na različnih prodajnih mestih 
po vsej Sloveniji. V indeks vsakič, ko pridobijo novo znanje (se 
udeležijo tečaja, sodelujejo pri kakšnem projektu, oz. delajo)

vpišejo novo pridobljena znanja, veščine in kompetence, 
odgovorna oseba pa s podpisom in žigom potrdi verodostojnost. 
Z indeksom Nefiks nimajo namena nadomeščati formalnega 
izobraževanja, ampak želijo doseči komplementarnost 
formalnega in neformalnega izobraževanja ter priložnostnega 
učenja. Ker se študentje ogromno izobražujejo v obštudijskih 
dejavnostih, je zato smiselno in skoraj nujno potrebno, da se ta 
izobraževanja evidentirajo in s tem posledično tudi ovrednotijo. 
Projekt Nefiks je namenjen promociji in uveljavljanju 
neformalnega izobraževanja ter izboljšanju zaposljivosti mladih. 
Indeks Nefiks posamezniku pomaga skozi obdobje šolanja in 
študija pri načrtovanju poklicne poti, tako da bo hitreje našel 
ustrezno zaposlitev, omogoča mu kvalitetno izbiro usposabljanj 
za osebnostno-poklicni razvoj, delodajalcem pa omogoča, da 
zaposlijo mlade diplomante, ki ustrezajo njihovim zahtevam ter 
vzpostavlja most med delodajalci, fakultetami in študenti, kar 
povečuje preglednost potreb vseh dejavnikov. Prav tako ima 
projekt podporne projekte, časopis Nefi - neformalni informator, 
delavnice za srednješolce »Kam po maturi« in delavnice za 
brezposelne »Služba me ne išče«.
Nefiks je možno kupiti na različnih mladinskih centrih, ljudskih 
univerzah in študentskih servisih po vsej Sloveniji.Več 
informacij o celotnem projektu lahko najdete na www.nefiks.net. 
ali pa poiščite Društvo mladinski ceh na Rakovniški 6, 1000 
Ljubljana - info@nefiks.net.
Priskrbite si vozovnico za vlak vseživljenjskega učenja!

Prosto po neßks-u: 
MaH
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BILO JL...IX SŠZ NI MANJKALA
V današnjem času se ljudje vse bolj zavedamo pomena zdrave 
prehrane. Vemo, da je zdravo življenje v veliki meri odvisno od 
tega, kaj pojemo. Zato so v soboto, 15. oktobra 2006, v Kisovcu 
priredili prvi zasavski ekološki sejem, katerega namen je bil, 
predstaviti vse, kar je povezano z dvema pojmoma: zdravo in 
hrana.

Povabilu seje odzvala tudi Srednja šola Zagorje, kije včlanjena 
v skupino slovenskih EKO šol, zato na šoli potekajo skozi celo 
šolsko leto različne aktivnosti.

Na prvem zasavskem ekološkem sejmu sta, poleg 
Srednje šole Zagorje, sodelovali tudi Osnovna šola 
Ivana Kavčiča Izlake in Osnovna šola Toneta 
Okrogarja. Srednja šola Zagorje je pripravila izdelke 
EKO šole, čestitke (dijakinja Jerica Dautovič je prejela 
drugo nagrado za svoj izdelek), izdelane iz EKO 
materialov, pogrinjek, ki je bil nekaj posebnega, saj 
je bil narejen iz recikliranega papirja, posode iz 
recikliranega papirja ter plakat Zdrava prehrana, ki 
je s prehransko piramido vsebinsko zaokrožil našo 
stojnico. Pri praktičnem pouku so dijaki pripravili EKO 
jedi, ki so bile narejene iz ekološko pridelane hrane. 
Sledila je tudi pogostitev, ki so se jo udeležili 
udeleženci okrogle mize. Člani gledališke skupine 
so uprizorili skeč z naslovom Zdrava prehrana.

Takšni dogodki, kot je bil prvi zasavski ekološki sejem, bistveno 
pripomorejo k pozitivnemu razmišljanju, da ni važno, koliko 
pojemo, ampak je pomembneje, kaj pojemo. Hkrati so to 
edinstvene priložnosti, da se lahko povežejo praksa, teorija in 
šola. Podpiramo takšne projekte in kličemo: Na svidenje 
prihodnje leto!

Maruša Kolar, prof.

V spomin na zadnjo bitko legendarnega Pohorskega bataljona 
na Osankarici in padlega heroja Rajka so imeli na OŠ NH Rajka 
Hrastnik v ponedeljek, 8. januarja 2007, kot vsako leto dan šole.

Najprej so se učenci s svojimi 
razredniki spomnili tega dogodka, 
potem pa so imeli razne dejavnosti: 
ustvarjalne delavnice, eksperimente, 
kvize, športne aktivnosti v telovadnici 
oziroma v športni dvorani.
Tako kot lani so tudi letos povabili 
starše, da si njihove dejavnosti 
ogledajo. » Povezava s starši se nam 
zdi zelo pomembna,« je dejala 
ravnateljica Darja Markelj, »saj učenci morajo čutiti, da se starši 
povezujejo s šolo oziroma da se zanimajo zanje.. .Zato jih vabimo 
ob vsaki priložnosti.«
Naj še omenimo, da številčnost učencev tako kot povsod tudi v 
Hrastniku upada. »Ob združitvi z dolsko šolo leta 1968/69 jih je 
bilo 1280, zadnja leta pa jih je v povprečju sedemsto,« nam je 
še povedala ravnateljica Darja Markelj.

Besedilo in slika: FančiMoljk

»NOVA METLA« V ETI-JU
Na seji nadzornega sveta ETI d.d. je bilo že v mesecu aprilu 

sklenjeno, da s 1.1.2007 prevzame funkcijo predsednika uprave 
družbe mag. Tomaž Berginc.

Tako seje tudi zgodilo in uprava družbe je spet dvočlanska, saj 
Maja Opresnik Kovačič ostaja kot članica uprave. Dosedanji 
predsednik Jožef Smrkolj bo do uradne upokojitve svetovalec 
uprave in vodja nekaterih razvojnih projektov. Na decembrski 
seji je bil sprejet ambiciozno postavljen plan poslovanja koncema 
ETI za leto 2007, s katerim naj bi se za 10 % povečala rast 
prihodkov od prodaj e proizvodov. MaH



NLB® Banka Zasavje
VSE KAK ŽELITE VEDETI O UVEDBI EVRA (8.)

Irena Vozelj končuje klepet o uvedbi evra s Tomažem 
Pozničem, vodjo projekta evro v NLB Banki Zasavje in Ljubo 
Štravs Štampfel, ki tam skrbi za stike z javnostmi.
Za več dodatnih informacij lahko pošljete konkretno vprašanje 
na elektronski naslov info@hanka-zasavje.si.

Zgodil se je veliki pok. Rekli smo adijo tolarju in dobili evro. 
Prvih štirinajst dni novega leta se valuti še prepletata pri 
plačevanju z gotovino - plačamo s tolarji, vrnejo nam evre. 
Dobili smo kalkulatorje za preračunavanje, nekateri bodo tečaj 
»zaokrožili« za lažje računanje...

O uvedbi evra smo povedali praktično vse. Kako je 
bilo na prehodu iz leta 2006 v leto 2007? Se je zgodilo 
kaj, česar niste predvideli?
Sam prehod se je začel v petek 29. decembra, ki je bil zadnji 
dan delovanja plačilnih sistemov v letu 2006 in s tem tudi 
plačevanja na račun prejemnikom v tolarjih. Vsa plačila, ki so 
bila izvršena po vnaprej objavljenem umiku, so bila izvršena še 
isti dan v tolarjih, vsa plačila izvršena izven umika, pa so bila 
pretvorjena v evre in izvedena na prvi delovni dan novega 
leta - 3.1. 2007. Istega dne - 29.12,- so začasno prenehale 
delovati tudi sodobne tržne poti - NLB Klik, Moba, NLB Proklik, 
SMS sporočila, ki jih je bilo prav tako možno ponovno uporabljati 
s prvim delovnim dnem novega leta.
Po načrtu so bile tudi tiste bančne poslovalnice, ki sicer delajo 
ob sobotah, v soboto 30.12. zaprte za komitente, saj smo se v 
banki pripravljali na izvedbo avtomatske konverzije tolarskih 
stanj na vseh računih komitentov v evre in na prehod na 
področju bankomatov. Dolgotrajne priprave niso bile zaman, 
kajti tudi na teh dveh področjih je bil prehod nemoten. Konverzija 
je uspela, po preverjanju so se prekonvertirana stanja ujemala 
s tistimi pred konverzijo, najbolj pa smo bili veseli povsem 
gladkega prehoda na področju bankomatskega poslovanja. Ti 
so se izklopili, pripravili za poslovanje v evro okolju in priklopili 
nazaj popolnoma skladno z načrtom. Po načrtovanem scenariju 
je bilo, po dvourni prekinitvi, tudi poslovanje s POS terminali in 
plačevanje s karticami omogočeno že v začetku druge ure 
Novega leta.
Banka je imela 1. in 2. januarja odprte tudi dežurne poslovalnice 
v Zagorju ob Savi, Trbovljah, in Hrastniku, v katerih je bilo 
možno v teh dveh dneh zamenjati tolarje v evre ali večje evrske 
apoene v manjše. Odločitev seje izkazala kot pravilna, saj smo 
zabeležili kar lep obisk naših komitentov.
Več kot dveletne priprave na uvedbo evra so se pri samem 
prehodu na novo nacionalno valuto obrestovale, saj je vse 
potekalo po predvidenem načrtu in nam ni bilo potrebno uporabiti 
rezervnih scenarijev, ki smo jih pripravili za različne primere 
težav. In prav ta gladko izpeljan prehod na evro je največje 
poplačilo bančnikom, ki so v ta projekt vložili veliko truda, znanja 
in časa.

Plačevanje s tolarji bo mogoče do vključno 14. 
januarja. Do kdaj bomo lahko menjali tolarske kovance 
in papirnati denar?
Res je. Tako imenovani dvojni obtok, plačevanje s tolarji in 
evri, bo mogoče do vključno 14. januarja 2007. V tem času 
morajo vsa prodajna mesta sprejemati za plačilo ali tolarje ali 
evre, vendar pa morajo plačniku izplačati eventualno razliko 
oziroma vrniti denar samo in izključno v evrih.
Tolarske bankovce in kovance bodo občani lahko zamenjali, 
brez provizije, do vključno 1. marca 2007 v poslovnih bankah. 
Po tem datumu bo možna menjava še v Banki Slovenije, in 
sicer za tolarske bankovce neomejeno, za tolarske kovance pa 
do leta 2016.

Bodo še uporabne položnice in drugi obrazci za plačila 
obveznosti, ki so jih komitenti dobili izpisane v tolarjih 
in zapadejo v januarju?
Od novih plačilnih instrumentov - posebne položnice, posebne 
nakaznice in plačilni nalogi - bo v letu 2007 možno na starih 
obrazcih uporabiti samo še posebne položnice, in sicer do 31.1. 
2007.
Čeprav je zakonsko določeno, da morajo izstavljale! posebnih 
položnic zadnja dva meseca pred uvedbo evra na le-teh označiti 
znesek tako v tolarjih kakor tudi v evrih, se pri komitentih 
lahko še vedno najde tudi kakšna taka položnica, ki ima znesek 
plačila izražen samo v tolarjih. Tudi take bodo naše stranke 
lahko še predložile v plačilo na bančnih okencih, kot rečeno, do 
31. januarja. Vendar bodo morale v polje »namen« obvezno 
sami vpisati tudi znesek v evrih in se poleg podpisati. 
Drugače so vsi plačilni instrumenti z uvedbo evra novi - tudi 
barvno se razlikujejo od starih.
Plačilni nalog, posebna nakaznica in posebna položnica izdana 
v letošnjem letu, so od 1.1.2007 dalje izključno na novih obrazcih 
in v evrih.

Kar nekaj komitentov uporablja depozitne enote na 
bankomatih za plačevanje obveznosti. Obvestili ste 
jih, da boste začasno »zamrznili« tovrstno poslovanje, 
kdaj bo spet mogoče plačevati na tak način? 
Depozitne enote na bančnih avtomatih smo res začasno 
»zamrznili«, in sicer od 22. decembra dalje. Polog denarja in 
predložitev posebnih položnic v plačilo, bomo našim strankam 
omogočili spet od 1. februarja 2007 dalje.

Upam, da smo s sogovornikoma uspeli seznaniti o vseh 
najaktualnejših fazah in postopkih uvedbe evra.
Naj za konec zaželim vsem uspešno poslovanje z novo 
slovensko valuto in verjeli pregovoru, da je »cent prva 
stotina evra«. Da bi jih čimveč vsakomur cingljalo v 
žepu!
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Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390

GSM: 041 681-584 
QM 041 765-113

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in _
video strani /A'
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja *11
trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP , ,E-mail: atv.signal@siol.net

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!

te vida t!
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ELEKTROPROM

♦ projektiranje strojnih in 

elektro instalacij in 

geodetske storitve

♦ bar sedmica

♦ lokalna televizija E TV

tvj
ELEKTROPROM d.o.«. 

Loke U 
1411 KISOVEC 

Id.: 01 S» O ISO 
tu: 01 St 11134

www.elektreprom.il

4 trgovina EVJ Center

♦ elektroinstalacije

♦ centralne kurjave, vodovod, 

plinske instalacije

♦ kabelsko komunikacijski sistemi

♦ grafitne ščetke

♦ tiskana vezja

♦ delovni stroji in nizke gradnje

(3SES$W®®IP
Grafex, grafično podjetje d.o.o., Izlake

Smo uveljavljeno storitveno podjetje na področju grafičnih izdelkov 
in agencijskih storitev z dolgoletno tradicijo.

Zaradi širitve obsega poslovanja vabimo v dinamičen in 
kreativen tim nova sodelavca:

• STROJNIKA/TISKARJA m
za posluževanje tiskarskih in grafičnih strojev
Pogoji:
• izobrazba IV. ali V. stopnje strojne, elektro, grafične ali 

druge ustrezne smeri
• smisel za delo na strojih

• OBLIKOVALCA/REPROGRAFA m
za kreativno in razvojno ustvarjanje grafičnih rešitev
Pogoji:
• poznavanje programske opreme in osnovnih znanj 
■ pričakovana kreativnost in timska naravnanost
• zaželene izkušnje, znanje tujih jezikov in vozniški izpit

Nudimo:

• uvajanje v delo in možnost izobraževanja
• možnost redne zaposlitve

Dodatne informacije je moč dobiti na 041/347 902

Kandidate vabimo, da pošljejo ponudbe na naslov:
Grafex d.o.o., "Za razpis", Podlipovica 31, 1411 Izlake -(Gj 
ali po e-pošti na matej.seslar@grafex.si

dobre delovne pogoje, možnost napredovanja in osebnostnega razvoja 
stimulativen zaslužek

KŠEFTI

GSM 040 267 411



PODJETNIŠKA
i-----------------------------

Podjetniški kotički Irene Meterc
NEUSKLAJENA MNENJA GLEDE 
ZAVRAČANJA VELIKIH EVRSKIH 
BANKOVCEV
Ali lahko podjetje zavrne stranko, ki želi mali znesek 
plačati z velikim evrskim bankovcem?

Na nacionalni strani o evru (www.evro.si') preberemo pozitivni 
odgovor, ob pogoju, da podjetje to vnaprej najavi. Po nedavni 
objavi ministrstva za finance (MF) pa je takšna najava 
protizakonita. Neusklajenost obeh omenjenih tolmačenj oziroma 
zapisov je težavna zato, ker zdaj tržna inšpekcija opozarja na 
kršitve predvsem v zvezi z vnaprejšnjimi obvestili, v primeru 
nespoštovanja opozoril pa predpisane globe lahko dosežejo tudi 
do 25.000 evrov za odgovorne osebe.

»Vnaprejšnja najava, da kdo zavrača sprejemanje 
posameznih apoenov evrov, je v nasprotju z zakonom«, 
je pred dnevi pod oznako “nujno” na svojih spletnih straneh 
objavilo MF. V tem delu zanika prej objavljeno tolmačenje GZS, 
da podjetje lahko odkloni plačilo manjše storitve z velikim 
evrskim bankovcem, če ima to ustrezno označeno. GZS je to 
tolmačenje objavila v sodelovanju z OZS na podlagi mnenja 
Banke Slovenije ter zapisnika skupine za uporabnike evrske 
gotovine pri Evropski centralni banki in evropski komisiji. 
Enako tolmačenje še vedno beremo na nacionalni strani o 
uvedbi evra, in sicer v delu s pogostimi vprašanji. Osnovna 
premisa je sicer, da nobena evrska država ne sme sprejemati 
nobenih predpisov, ki bi zanikali osnovno pravilo, da so prav vsi 
evrski bankovci in kovanci zakonito plačilno sredstvo. “ Če se 
podjetje kljub temu odloči, da ne bo sprejemalo določenih 
apoenov, in to jasno označi, nadzorne ustanove nimajo nobene 
pravne podlage, da to preprečijo oziroma sankcionirajo, saj gre 
za civilnopravnorazmerjej’ lahko preberemo.
Zgodba tu še ni končana. V prej omenjeni objavi MF pravi, da 
imajo po 10. členu uredbe o uvedbi evra št. 974/98 vsi evrski 
bankovci status zakonitega plačilnega sredstva. A vendar 
dodaja, daje pri plačevanju blaga in storitev z bankovci visokih 
apoenov treba upoštevati tudi načelo proporcionalnosti. 
“Neutemeljeno bi bilo sklepati, da gre za zavračanje sprejemanja 
zakonitega plačilnega sredstva, ko želi kdo z bankovcem za na 
primer 200 ali 500 evrov plačati blago ali storitev, ki stane 
nekaj evrov, trgovec pa nima drobiža za vračilo,” nadaljuje 
obvestilo. V takem primeru bi se lahko zgodilo, da posel na 
primer zaradi pomanjkanja drobiža ne bi bil sklenjen z 
gotovinskim plačilom. In v takem kontekstu je treba

Evro-za vse nas

interpretirati zakon o uvedbi evra v delu, ki govori o prekrških 
in globah zanje, še opozarja objava finančnega ministrstva.

INŠPEKCIJSKI PREGLEDI BREZ 
IZREČENIH KAZNI
Tržni inšpektorji so, potem ko so že prvi in drugi dan v novem 
letu opravili okvirne nadzore, s poostrenim nadzorom začeli 
prvi delovni dan po uvedbi evra, v sredo. Tega dne je pri nadzoru 
sodelovalo skoraj vseh 80 tržnih inšpektorjev, ki so na območju 
celotne države opravili 468 pregledov pri različnih 
gospodarskih subjektih, predvsem trgovcih, obrtnikih, 
avtobusnih prevoznikih, turističnih agencijah, izvajalcih 
komunalnih storitev, v lekarnah, na črpalkah, parkiriščih, 
tržnicah...
Z vidika posameznih gospodarskih dejavnosti so največ kršitev 
ugotovili pri trgovcih in gostincih, med regijami pa bistvenih 
razlik ni bilo.
Inšpektorji so preverjali spoštovanje določb zakona o uvedbi 
evra, ki med drugim določa, da morajo podjetja v obdobju 
dvojnega obtoka sprejemati evre in tolarje kot plačilno sredstvo 
ter vračati izključno evre. Preverjali so tudi spoštovanje zakona 
o dvojnem označevanju cen v tolarjih in evrih. Ta določa, da 
morajo podjetja cene blaga in storitev, ki jih ponujajo 
potrošnikom, še šest mesecev po uvedbi evra označevati v 
obeh valutah. Preverjali so tudi, ali podjetja za preračun 
uporabljajo tečaj zamenjave in ali izdajajo račune, na katerih je 
končni znesek naveden v obeh valutah.
Na področju nadzora spoštovanja zakona o uvedbi evra so 
inšpektorji odkrili kršitve predvsem pri obveščanju 
potrošnikov, da ne sprejemajo posameznih apoenov evrskih 
(ali tudi tolarskih) bankovcev ali kovancev. Poleg tega so 
ugotovili, da nekateri ne sprejemajo tolarjev ali evrov, da 
napačno preračunavajo vračilo razlike ter ne vračajo razlike v 
evrih.
Na področju spoštovanja zakona o dvojnem označevanju cen 
pa je večji del kršitev predstavljalo pomanjkljivo dvojno 
označevanje cen in manjši del nepravilno izdani računi, na 
katerih končni zneski niso bili navedeni v obeh valutah.
V vseh primerih ugotovljenih kršitev so inšpektorji izrekli zgolj 
opozorila. Ta so namreč zadoščala, da so podjetja uskladila svoje 
ravnanje oz. poslovanje z zakonskimi zahtevami in tako ni bilo 
potrebe po izrekanju predpisanih glob. Če bodo v posameznih 
primerih ugotovili, da podjetje nadaljuje s kršitvam, pa bodo 
izrekli tudi predpisane globe, opozarjajo na tržnem inšpektoratu. 
Te so v skladu z zakonom o uvedbi evra za pravno in fizično 
osebo, ki opravlja dejavnost, predpisane v višini med 2000 in 
25.000 evri, za odgovorno osebo pravne osebe pa v znesku 
med 500 in 4000 evri.
Poleg načrtovanega nadzora pa so inšpektorji opravljali tudi 
nadzor na podlagi prejetih prijav. Teh so v dneh po novem letu 
prejeli 51, predvsem v zvezi z zavračanjem evrskih bankovcev 
večjih vrednosti, objavo obvestil o nesprejemanju evrskih 
bankovcev večjih vrednosti ali tolarskih kovancev ter 
nevračilom zgolj evrov. I.M.
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POLJUDNA <®

EURO JE MED NAMI!
Prišli smo na cilj, uvedba evra je v prvih 
dneh potekala brez večjih zapletov, zato 
čestitke vsem odgovornim v bankah in 
drugje. Zdaj začenjamo pravo tekmo, v 
kateri bo vse jasno. Zdaj ne bo več 
prostora za skrivalnice, saj evro prinaša 
za nekatere kruto transparentnost. Zdaj 
bo potrošniku brez preračunov takoj 
jasno, kaj je pri nas ceneje in kaj dražje. 
V trenutku bomo lahko videli, kakšni so 
naši prihranki in plače, in jih primerjali z 
evropskimi. Še lažje bo zgrabiti priložnost. 
Takoj bomo videli, ali je ponudba cenejša 
v sosednji Italiji oziroma Avstriji. Če je 
cenejša v Sloveniji, je to predvsem 
priložnost za naše trgovce, predvsem 
tiste ob meji. Saj to smo lahko videli že 
prej, ampak realnost bo zdaj vidnejša. Na 
vseh ravneh so priložnosti ogromne. 
Zdaj smo stopili v nov klub in večjo ligo, 
kjer je tudi več tekmecev. To pa bo nujno 
povzročilo tudi premik v ustroju naših 
socialno-gospodarskih mrež, ki bo na 
slovensko igrišče pripeljal še nekaj novih 
igralcev. Pomemben dogodek je bila 
nedavna dokaj pregledna prodaja 
paradržavnega deleža Merkurja Mirku 
Tušu. Taje bil pred pridobitvijo deleža v 
Merkurju sicer zelo velik podjetnik, a ni 
bil del »establishmenta«. Zdaj pa to je. Da 
se ta širi, je dobro tudi za najboljšega 
soseda, sicer poraženca v tekmi za 
Merkur. Zdaj lahko ovržemo očitek, daje 
Mercator ljubljenček oblasti. Naj trg 
pokaže, kdo je boljši.
Evro dela Slovenijo še bolj normalno 
državo. Ne želimo reči, daje Evrolandija 
neka obljubljena dežela, kjer je vse lepo 
in prav in kjer vladajo zgolj “pravični” 
zakoni trga, sploh ne. Tudi Evropa je 
polna takšnih in drugačnih nacionalnih 
interesov, čudnih okostnjakov in podobno. 
A kljub temu je veliko večja in tako tudi 
bolj prezračena, kot je Slovenija. In Tuš 
je eden od znanilcev obdobja večje 
prepustnosti za nove vonjave, katerih še 
več prinaša evro.
Čeprav smo že nekaj časa v EU in se v 
Evropi nikoli nismo počutili tuje, smo v 
prostor zahodno in severno potovali z

občutkom, da smo kljub vsemu malo 
zunaj. In ko bo padel še Schengen, bomo 
povsem notri. Občutek, da smo del 
nekega bolj bogatega, tudi bolj učenega 
in vendarle bolj prevetrenega sveta, je 
dober. Tudi dejstvo, da bo v našo “ožjo” 
domovino poslej prihajalo več tujih in tudi 
domačih tušev, da se “establishment” 
širi, naj bo bodrilen.
Na cilju in začetku nove poti naj piha čim 
več vetrov. Ni se jih treba bati - nasprotno, 
pripravimo jadra, da jih bodo ti vetrovi 
dodobra napeli.

ZGODOVINA 
SLOVENSKE VALUTE

8. oktobra 1991 smo v Sloveniji kot 
začasni denar dobili vrednostne bone. To 
je bil čas po junijski osamosvojitvi, 
desetdnevni vojni in trimesečnem 
brionskem moratoriju, ko smo se morali 
vzdržati vseh osamosvojitvenih dejanj, 
tudi monetarnih. Na bonih brez imena je 
bil motiv Triglava in knežjega kamna. 
Zamenjava dinarjev za bone v razmerju 
ena proti ena je bila opravljena v treh 
dneh - brez težav. Boni so bili sicer 
natisnjeni v Cetisu že v začetku 1991 po 
plebiscitu o samostojnosti (če bi med 
osamosvajanjem prišlo do pomanjkanja 
gotovine). Slovenski tolar je takratna 
republiška skupščina uzakonila 8. oktobra 
1991 po burni in dolgi razpravi o imenu 
nove slovenske valute, ko je tolar 
premagal lipo in klas; zakon o denarni 
enoti RS je začel veljati še isti dan.
30. septembra 1992 so prišli v obtok 
tolarski bankovci za 100,500 in za “jurja” 
- tisoč tolarjev, v naslednjih mesecih pa 
še drugi apoeni. Kot datum izdaje je bil 
naveden 15. januar 1992, ko je EU 
priznala Slovenijo. Bankovec za pet tisoč 
tolarjev smo dobili decembra 2003, za 
deset tisoč pa marca 1995. Motivi so: P. 
Trubar (10 tolarjev), J. V. Valvasor, J. 
Vega, R. Jakopič, I. Gallus, J. Plečnik, F. 
Prešeren, I. Kobilca, I. Cankar (deset 
tisoč tolarjev).

4. januarja 1993 smo dobili prve 
tolarske kovance. Tolarske bankovce in 
kovance sta oblikovala Miljenko Licul in 
Zvone Kosovelj, portrete za bankovce je 
izdelal slikar Rudi Spanzel, kovance pa 
je modeliral kipar Janez Boljka. Motivi so: 
človeška ribica (deset stotinov), sova, 
čebela, postrv (na sliki), lastovka, 
kozorog, konj, štorklja, bik (50 tolarjev). 
28. junija 2004 Slovenija vstopi v ERM 
II, dveletno čakalnico, ko je tolar vezan 
na evro; obdobje mine brez pretresov. 
11. julija 2006 finančni ministri EU 
soglasno sklenejo, da Slovenija 1. januarja 
2007 postane trinajsta članica evrskega 
območja ter potrdijo tečaj zamenjave 
239,640 tolarja za evro.
Še zanimivost: Tolar bo šel v zgodovino 
minulega 15-letnega obdobja: inflacija je 
leta 1991 znašala 117,7 odstotka, leta 
1993 32,3, leta 1995 12,6 odstotka. Po 
zadnji oceni je bila leta 2006 2,4-odstotna. 
Med vsemi institucijami sistema 
Slovenci v času, ko tolar ugaša, najbolj 
zaupamo prav tolarski valuti, kaže zadnja 
raziskava slovenskega javnega mnenja. 
Tolarju zaupa 71 odstotkov anketiranih, 
evro je (za Banko Slovenije) z 52 odstotki 
na tretjem mestu.
Od 1. januarja 2007 je evro nova 
slovenska valuta. Slovenija je tako postala 
prva izmed novih držav članic Evropske 
unije, ki je uvedla evro, in s tem 13. 
članica območja evra. Prehod na novo 
valuto je potekal brez težav, kljub 
nekaterim ugotovljenim kršitvam pa 
inšpektorji še niso izrekali denarnih kazni. 
Več o ugotovljenih kršitvah ob uvedbi 
evra in težavah zaradi neusklajenih 
mnenj glede zavračanja velikih evrskih 
bankovcev si lahko preberete v 
podjetniškem kotičku.

I.M.



© DRUŠTVENO

JE
Z vrsto aktivnosti, ki so jih za otroke pripravili v Društvih prijateljev mladine v Zasavju, se je končal veseli 

december. Težko pričakovan obisk treh dobrih mož in nikoli pozabljeno doživetje za zelo mlade in malo manj
mlade...

V trboveljskem Društvu prijateljev mladine so se prostovoljcem 
otroci pridružili na ustvarjalnih delavnicah, ki so potekale vsako 
soboto. Izdelovali so novoletne koledarje, svečnike, vrečke in 
obeske iz das mase. Povprečno se je delavnic udeleževalo 
okrog deset otrok. Zabavno-kultume prireditve so pripravili 
posebej za vse vrtičkarje in osnovnošolčke. Zadovoljni so bili 
tudi z obiskom ‘pravljičnega dne’, ki je potekal v avli 
Delavskega doma v Trbovljah. Obisk Dedka Mraza in Božička 
s pravljičnim spremstvom po vseh ustanovah, podjetjih, 
organizacijah, kjer je bilo to zaželeno, je pa tako ali tako neopisljiv 
dogodek. V letošnjem letuje pri nekaterih obiskih sodelovala 
tudi plesna skupina BIT, kije vsekakor dogajanje še popestrila.
Tradicionalni sprevod Dedka Mraza po trboveljskih ulicah res 
ni bil prav zimsko obarvan in Dedek Mraz seje peljal s kočijo in 
ne s sanmi. Pa kaj bi to?! Samo da ni pozabil na svoje male in 
velike in zeeeeloooo pridne otroke, ki so nekaj dni živeli samo 
za ta trenutek, ko ga bodo uzrli.
Sprevod je bil v četrtek, 28. decembra ob 17.00 uri in je potekal 
od Muzeja Trbovlje po enosmerni cesti vse do mestnega parka, 
kjer je bil ob krajšem kulturnem programu tudi tokrat pripravljen 
ognjemet predvsem za naše najmlajše.

Kdo je pa bolj užival: ali ta mali ali ta veliki, o tem lahko 
razglabljamo vse leto, do naslednjega veselega decembra. 
Tudi novoletne počitnice so mimo, DPMjevci pa sojih polepšali 
trem otrokom, ki so se v organizaciji ZPMS odpravili na 
brezplačno zimovanje v Zgornje Gorje pri Bledu. Donator 
zimovanja je bilo podjetje Šumi.

DPM Trbovlje
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Trditve, ki jih je zagorski župan g. M. Švagan izjavil na 
novinarski konferenci v četrtek dne 20.12.2006, da se je 

stranka SDS v Zagorju odločila za razhajanje in ne 
sodelovanje so milo rečeno neprimerne in zavajajoče.

Sodelovanje in mesto podžupana/ke Slovenski demokratski 
stranki v Občini Zagorje Ob Savi ni nikoli ponudil (ne pisno in 
ne ustno ). V primeru, da bi bil njegov namen iskren, bi 
pričakovali pravočasno ponudbo, o kateri bi se seveda 
posvetovali v 10. Na pamet in brez dogovora o konkretnih 
programih pa o sodelovanju ni mogoče razmišljati.
Sicer pa mislimo, daje bil to trenutni navdih župana, kako bi nas 
diskreditiral v javnosti, kajti misliti nekoč v bodočnosti nekaj, 
kar ni skladno z dotedanjim njegovim delom oz. postopki ni 
resno!
Povedali smo že, da LDS ni sprejela niti enega našega 
predlaganega kandidata/tke za delo v Nadzornem odboru ali 
ostalih delovnih telesih občinskega sveta Zagorje ob Savi. Res 
je, da smo predlagali tudi kandidate, ki niso člani občinskega 
sveta, so pa strokovnjaki za svoja področja. LDS, ki ima 
mimogrede 16 članov v občinskem svetuje zapolnil odbore in 
komisije z devetimi zunanjimi kandidati. (nečlani občinskega 
sveta)

Predsednica 00 SDS 
Zagorje Ob Savi 
Dragica Jazbec

IZJAVA ZA JAVNOST
OBISK ŽUPANA IN PODŽUPANA 

OBČINE TRBOVLJE NA IISE

V torek, 19.12.2006 sta župan Občine Trbovlje Bogdan Barovič 
in podžupan Občine Trbovlje Metod Kurent obiskala Holding 
slovenskih elektrarn (HSE). HSE je postal lastnik 
Termoelektrarne Trbovlje (TET) s pridobitvijo oz. odkupom 
80 % lastniškega deleža države. Pogovarjala sta se z dr. Jožetom 
Zagožnom in dr. Milanom Medvedom.
Oba sogovornika sta na odkrito vprašanje župana Bogdana 

Baroviča, ali bo HSE obdržal TET kot pomemben element 
energetskega proizvajalca odgovorila nedvoumno, da bo TET 
ostal eden od proizvajalcev električne energije in izpolnjeval 
cilje nacionalnega energetskega razvojnega programa. Hkrati 
sta zagotovila, da zaradi racionalnega poslovanja države 
energent ne bo velenjski lignit, kar je župan razumel, da bo še 
vedno možen sosežig premoga iz Rudnika Trbovlje-Hratsnik z 
drugimi premogi, oz. z lesno biomaso, ali pa bodo možne tudi 
druge kombinacije. Povedala sta tudi, da je predvidena 
investicija v prenovo TET takoj po končani prenovi šoštanjske 
elektrarne.

Bogdan BAR O VIČ 
ŽUPAN

SPOROČILO ZA 
JAVNOST

DRUŽBE RADEČE PAPIR D.D., 
ob izredni skupščini delničarjev dne 

9.01.2007 v Radečah
Družba G - M & M d.o.o. je v letu 2001 izvedla prevzem družbe 
RADEČE PAPIR, d.d. in s tem postala njen večinski delničar. 
Do leta 2006 je v Radeče Papir d.d. pridobila lastniški delež, ki 
presega 90 % osnovnega kapitala družbe. Glede na pridobljeni 
delež delnic se je glavni delničar odločil v skladu z ZGD-1 
skupščini predlagati sprejem sklepa o izključitvi manjšinskih 
delničarjev.
Namen izključitve manjšinskih delničarjev je pridobiti 100- 
odstotni lastniški delež, ki omogoča enotno, stabilno in 
koherentno upravljanje družbe. Velika razpršenost delničarjev, 
ki skupaj predstavljajo 1,2 odstotka vseh delnic vpliva na 
poslovanje družbe zaradi povečanih stroškov in obsega opravil 
v zvezi z zadevami delničarjev. Družba predlaga kot primemo 
denarno odpravnino, ki naj se izplača manjšinskim delničarjem, 
ceno v višini 58,42 EUR za delnico PARC. Predlagana cena po 
mnenju sodno imenovanega revizorja upošteva premoženjsko 
in profitno stanje družbe v trenutku, ko skupščina družbe 
sprejema sklep o izključitvi manjšinskih delničarjev.
Delničarji družbe so na skupščini dne 9.1.2007 soglasno sprejeli 
sklep o prenosu delnic manjšinskih delničarjev na glavnega 
delničarja z obvezo, da glavni delničar v roku 30 dni po 
pravnomočnosti vpisa sklepa v register plača manjšinskim 
delničarjem določeno primerno denarno odpravnino. Na 
skupščini je bilo prisotnih 98,78 % vseh glasov.

Uprava

VOZIČKA
Društvo paraplegikov ljubljanske pokrajine je organiziralo v 
Trbovljah 8. Novoletni turnir v košarki na vozičkih v soboto, 6. 
januarja s pričetkom ob 9 uri in finalom ob 13.30 uri. 
Tekmovanje je potekalo v Športni dvorani Polaj.
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© EKO KOTIČEK

Na kmetiji “Tomažuc” se že več kot trideset let ukvarjajo z vzgojo sadik sadnih dreves. Od leta 1999 pa se Irena in 
Janez Ocepek ukvarjata z vzgojo ekoloških sadnih sadik, vse pod budnim očesom Oddelka za ekološki nadzor,

Kmetijskega zavoda Maribor.

Odločitvi o ekološkem načinu kmetovanja je botrovala sorazmerna 
majhnost kmetije, ki onemogoča intenzivno živinorejo, nagib terena 
in težka tla pa nista v prid klasičnemu poljedelstvu. Po drugi strani, pa 
so se s sadjarstvom na kmetiji “Tomažuc” ukvarjale že prejšnje 
generacije, tako da je odločitev za vzgojo sadik logičen korak, saj to 
delo zahteva veliko izkušenj, strokovnega znanja, pa tudi ročnega dela 
v vseh fazah rasti.

Dandanes veliko slišimo o ekološkem kmetovanju, 
vendarle pa nam na kratko razložite ta pojem, predvsem 
pa nas zanima, kako se to odraža pri vzgoji sadik.
Ekološko kmetovanje je trajnostni način kmetovanja. V 
drevesničarstvu in vzgoji sadik se odraža že pri izbiri sadnih vrst, 
izbiri odpornejših sort, vzgoji podlag ter pri vseh agrotehničnih ukrepih 
(sajenju, gnojenju, varstvu rastlin,...), ki jih v drevesnici izvajamo, 
razen pri cepljenju.

EKO drevesnica Ocepek je predvsem poznana po tem, da 
vzgajate stare sorte sadik. Katere so to in na katere 
podlage jih cepite?
Naša osnovna usmeritev je predvsem vzgoja starih, odpornejših sort 
jablan, hrušk, češenj, sliv,... Ker je ta pogovor narejen tudi zaradi 
“Bunkucarije”, naj naštejem le nekaj vrst jablan in hrušk, ki so na 
našem področju že dolgo poznane: beličnik, bobovec, carjevič,

Potrebno pa je tudi slediti trendu razvoja ekološkega sadjarstva v 
Evropi, tako da v našo pridelavo vključujemo tudi novejše odpornejše 
sorte, ki so primerne za ekološko pridelavo (Relinda, Nela, Produkta, 
Pilot; Topaza ne pridelujemo, saj je za pridelavo potrebna licenca). 
Podlage na katere cepimo so sejanci ter druge predvsem bolj bujne 
podlage, ki so odpornejše proti boleznim.

Predpisi o kakovosti in prometu sadik zahtevajo ustrezno 
zdravstveno stanje le-teh. Kako zadostite predpise, da po 
drugi strani ne kršite zahtev EKO kmetovanja?
Za zagotovitev ustreznega zdravstvenega stanja sadik je potrebno 
zelo dobro poznavanje bolezni in škodljivcev. Potrebno je poznati 
razvojne faze posameznega škodljivca in celoten razvojni krog. V 
zatiranju škodljivcev se največ poslužujemo mehanskih načinov 
uničevanja in predatorjev (pikapolonice, stenice,..). Preventivno 
poskrbimo, da so v nasadu rastline, ki omogočajo in nudijo ustrezne 
pogoje za življenje predatorjev, ki poskrbijo da se škodljivci ne 
razmnožijo prekomerno. Možno pa je uporabljati tudi naravna sredstva 
za varstvo rastlin ali uničevanje škodljivcev, seznam katerih je objavljen 
v Katalogu dovoljenih sredstev za ekološko kmetovanje, ki ga izda 
kontrolna organizacija.

PRIJAVNICA IS

PRIJAVLJAM SE NA2. ZASAVČEVO KLOBASARIJO IN 
BUNKUCARIJO

Ime in priimek:

naslov:

telefon:.

GSM:...

dal bom sledeče vzorce:
a) jetrnico
a) meseno klobaso
c) suho klobaso
d) kožno klobaso
e) krvavico
f) bunkuc (iz jabolk)
g) bunkuc (iz hrušk)
h) bunkuc (mešano)
i) jabolčni sok
1) hruškov sok
k) jabolčni kis

Datum: ....................... Podpis:..........................

gorenjska voščenka, krivopecelj, od hrušk pa viljamovka, tepka, vinska 
moštnica,... Seznam vseh sort, kijih imamo, pa si lahko ogledate na 
naši spletni strani http://ekodrevesnica.get.si/



Pri rastlinskih boleznih (škrlup, pepelasta plesen) je potrebno poznati 
možne vire okužbe in odpornosti sort. Dobro in natančno opazovanje 
dogajanj v drevesnici je osnovni pogoj za zagotovitev ustreznega 
zdravstvenega stanja sadik.

Katere sadike lahko naši bralci pri vas kupijo in na kak 
način?
Pri nas lahko kupijo sadike jablan, hrušk, češenj, višenj, sliv, marelic, 
breskev, nešpelj in nashija. Prodajamo na domu v času sadilne sezone, 
to je od začetka novembra do časa, ko tla ne zamrznejo ter spomladi, 
od časa ko tla odmrznejo do začetka rastne sezone. Prodajamo vsak 
delovni dan od 8 do 17 ure.
Možno je tudi naročilo sadik po elektronski pošti na naslov 
ekodrevesnica@gmail.com ter dostava sadik po hitri pošti.

V tej sezoni smo jesensko sajenje zamudili. Svetujte nam, 
kaj je priporočljivo saditi spomladi in kako?

KLOPKOTANJE V1

Spomladi lahko pričnemo s 
sajenjem ko tla niso več 
zmrznjena, to je ponavadi po 
10. marcu. Možno je saditi 
vse sadne vrste, vendar je 
ponudba sadik spomladi 
ponavadi manjša. Zavedati 
pa se moramo, da se v jeseni 
posajeno sadno drevo do 
spomladi že ukorenini. Pri 
spomladanskem sajenju pa 
moramo poskrbeti, da se koreninice dobro sprimejo z zemljo, da 
zalijemo takoj po sajenju in pazimo da nam pozneje suša ne uniči 
drevesa. Sam postopek sajenja je kar precej obseženo delo, če bi 
želeli o tem govoriti podrobneje bi to zahtevalo več časa.
Hvala za vaše sodelovanje in nasvete.

Mojmir Maček

KRALJI TERANA
Zadnjo soboto v letu, dne 30. 12. 2006, so ljubitelji in poznavalci vin v Vinoteki klopotec preživeli v odlični družbi 
izbranih kraških teranov. Primož Štoka, Ervin Širca in Boris Lisjak prihajajo iz osrčja Krasa in tvorijo združenje 
izbranega terana. Teran kakršnega pridelujejo Primož, Štoka in Lisjak spada med mojstrovine na področju vin.

Vrhunska kakovost njihovih vin, ki je sicer pogojena z 
podnebjem v katerem zori grozdje in zemlje na kateri raste 
trta, je rezultat tudi ogromnega znanja in nenehne kontrole.
O tem, kako in kdo izvaja kontrolo pridelanega grozdja, je 
spregovoril Boris Lisjak, eden izmed teranskih kraljev.

»Vsi trije spadamo v integrirano pridelovanje grozdja in vin. 
Vsako leto imamo posebne kontrole. Spomladi je opravljena 
analiza zemlje, kjer je zasajeno trsje. Pripravimo vzorčne izkope 
plasti zemlje v globini 20, 40 in 70 cm. Vzorci iz posameznih 
plasti gredo na analizo. Na podlagi rezultatov sledi dognojevanje 
vinogradniških površin. Poleti sledi analiza listja na grozdnih 
trsih. Kontrola pove, katera sredstva smo uporabljali za 
škropljenje rastlinja. Sledi še kontrola vseh vinogradov tik 
pred trgatvijo. Za analizo moramo iz vseh vinogradniških površin 
zbrati trikrat po sto jagod, kijih pošljemo v analizo. Po opravljenih 
analizah dobimo status trgatve. Po oceni, da je dosežena 
določena stopnja sladkorja v grozdju (86 eksel), se lahko trgatev 
dejansko prične. Sledi še kontrola vina, preden ga začnemo 
polniti v steklenice. Pred stekleničenjem nas obišče inšpektor, 
ki iz vsakega soda sam vzame 5 steklenic vina. Eno steklenico 
zapečateno pusti v naši kleti, 4 steklenice pa gredo na kemijsko

analizo z namenom ugotavljanja kakovosti. Teran mora prenesti 
16 parametrov kemijske analize. Na koncu kakovost vina oceni 
še 7 članska komisija. Za naziv "izbrani teran” moramo od 
komisije prejeti 18,01 točke. Če je vino ocenjeno z manj 
točkami, prejme naziv kakovostnega vina. Zraven vzorcev vin, 
ki gredo v analizo, moramo priložiti še cel kup zahtevane 
dokumentacije, ki se nanaša na kontrole celega leta za nazaj. 
Vsak vinar, ki želi za svoje vino pridobiti naziv izbranega terana, 
mora pridobiti certifikat za vsako leto posebej.«
Zaradi integriranega pridelovanja imajo vinogradniki Širca, 
Štoka in Lisjak natančno določene vinogradniške površine. 
Vpisana je lega vinograda, medvrstna razdalja, medtrsna 
razdalja, število v vinogradu zasajenih trsov in način vzgoje 
vinograda. Za kontrolo omenjenih zahtev služijo posnetki 
vinogradniških površin, ki jih opravijo s pomočjo letal. Iz 
posnetkov so vidne vse morebitne spremembe v vinogradih. 
Za izbrani teran so dovoljene obremenitve do 2,5 kg na 
posamezen trs.
Trije kralji »izbranega terana« so zadovoljni z letino 2006 in so 
prepričani, da bo vino tega leta izredno nadpovprečno 
kakovostno. Besedilo in sliki: M.A.S.

11. prosinec 2007
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Ob dnevu odprtih vrat laboratorija SB Trbovlje smo izkoristili priložnost in si 
napasli oči in ušesa in nekaj tega ponujamo tudi bralcem. Za potešitev najhujše

radovednosti se je prijazno odzvala

ZORA Čl-1)1«
predstojnica laboratorija za klinično kemijo, mag., univ. dipl. biol., specialistko

medicinske biokemije.
Nalašč sem izpisala vaše nazive, ki 
ste jih pridobili s formalno 
izobrazbo, da bi lahko naši bralci 
spoznali koliko študija in znanja je 
potrebno za delo v laboratoriju. 
Verjetno mi boste potrdili, da le 
tako lahko sledite zahtevam, da 
opravite svoje delo kvalitetno. 
Prosimo vas, da nam pojasnite, 
kakšna je naloga vašega oddelka? 
Res je, da ljudje verjetno ne poznajo 
našega dela toliko, kolikor poznajo delo 
zdravnikov. Laboratorij je pravzaprav 
servis zdravnikom in pacientom, da na 
podlagi analiz različnih preiskav, ki jih 
opravimo, ugotovijo zdravstveno stanje, 
skupaj z ostalo diagnostiko.
Naša strokovnost se prične že v 
predanalitični fazi, ko opozorimo na 
moteče snovi, da je odvzem pravilen, da 
je ustrezna priprava biološkega materiala. 
Slediti moramo vsem kriterijem, ki jih nam 
nalaga naš razširjeni strokovni kolegij za 
klinično kemijo, ki ga imamo na UKC v 
Ljubljani.

Naš cilj je, da opravimo preiskave v 
najkrajšem možnem času in posredujemo 
rezultate naročnikom. Številčni prikazi 
morajo biti uporabni kot rezultati in v 
pomoč našim naročnikom -zdravnikom. 
Kot ste iz našega odgovora lahko razbrali, 
je vaša ugotovitev po visokem nivoju 
strokovne usposobljenosti edini garant za 
dobro opravljanje naših storitev. Naj k 
temu dodam, da imamo zaposleni tudi dve 
delavki z univerzitetno diplomo kemije 
in biologije, ki sta močno povezani z

ostalimi trinajstimi laboratorijskimi tehniki. 
Sama sem pridobila tudi evropsko licenco 
specialista klinične kemije in 
laboratorijske medicine, ki jo bom morala 
čez pet let obnoviti.

Laboratorijska oprema lahko kaj 
kmalu zastari, enako kot zastari 
znanje, ki ga ima posameznik in ga 
ne dopolnjuje. Če primerjate 
opremljenost laboratorijev nekdaj 
in danes ...
Se pred petnajstimi leti smo vse 
preiskave delali ROČNO, s pomočjo 
spektrofotometrov, ki so merili 
koncentracijo posameznih analitov pri 
različnih valovnih dolžinah. Danes 
imamo moderno opremo, s katero lahko 
analize opravljamo enako kot v drugih 
velikih laboratorijih. Naši analizatorji so 
povezani v informacijski sistem LIS 
(laboratorijski informacijski sistem op.a.), 
ki omogoča elektronsko naročanje 
preiskav in posredovanje rezultatov. 
Tako je naše delo hitreje opravljeno, 
verjetnost napak je minimalna, ker imamo 
kodni sistem, naročniki pa dobijo 
rezultate takoj, kojih pri nas potrdimo.

Na žalost se podoba prostorov ni 
tako hitro spreminjala, kot bi si 
želeli. Dolga leta ste morali čakati, 
da ste prišli »na vrsto« za 
posodobitev. Danes se lahko 
pohvalite z novo urejenimi prostori, 
izboljšavami ...
Letos je bila opravljena adaptacija našega 
laboratorija v sprejemnem delu, v 
neposredni bližini pa so uredili tudi 
nefrološko in antitrombotično ambulanto, 
ki sta tesno povezani z našimi rezultati 
preiskav.
Posebej smo veseli, da smo dobili tudi 
sanitarije za invalide. Nov stol za odvzem 
krvi nam je tudi v veliko pomoč, saj 
omogoča kar se da največ nastavitev za 
boljše počutje pacientov in lažji odvzem.

Povezave z računalniškimi sistemi 
omogočajo, med drugim, tudi 
direktno poročanje naročniku o 
rezultatih preiskave.
0 tem sva že nekaj povedali. Naj dodam 
leto, da smo z LIS-ompovezani v okviru 
Splošne bolnišnice Trbovlje, mogoča pa 
je tudi povezava z ostalimi naročniki, ki bi 
to želeli.

|Sil 11. prosinec 2007



Vaše delo zahteva precejšnjo 
zalogo različnih reagentov. Kot 
nam je lani povedala vaša 
direktorica, je v zalogah materiala 
za laboratorij vezano več finančnih 
sredstev kot v zalogah zdravil. 
Kakšni so kriteriji za odločanje, 
katere preiskave boste delali v 
vašem laboratoriju in katere ne? 
Na žalost se zahteve stroke in 
razpoložljiva finančna sredstva večkrat 
razhajajo. Če želimo slediti strokovnim 
smernicam in novostim, moramo najprej 
ovrednotiti po strokovni plati, kaj bodo 
nudili dodatni rezultati. Če to dopuščajo 
finančne zmožnosti, potem uvedemo 
novitete v našo ponudbo. Vesela sem, da 
so imeli v naši bolnišnici veliko posluha 
za novosti.

Pacienti se večkrat jezijo zaradi 
vrst in čakanja. Nekaj aktivnosti za 
bolj učinkovito delo ste že opravili, 
saj na nekatere preglede naročate 
paciente ob določeni uri.
Na žalost so v našem okolju še vedno 
vajeni, da se gre k zdravniku in v 
laboratorij zgodaj zjutraj. Tako nastanejo 
vrste. Da bi bili posamezniki lahko hitreje 

‘na vrsti’ v laboratoriju, že nekaj časa 
naročamo ljudi ob določenih termini, 
vendar ugotavljamo, da se ne držijo tega 
reda. Prizadevamo si, da bi čimbolj ugodili 
vsakemu posebej in nekaj pozitivnih 
rezultatov smo že dosegli pri bolnikih 
antitrombotične ambulante, ki jih že 
skoraj leto dni naročamo na tak način.

Ker imajo osebni zdravniki tudi 
omejitve, koliko sredstev smejo 
porabiti za laboratorijske preglede, 
se nekateri pacienti odločajo za 
samoplačniške preglede. Je 
mogoče, da pride pacient k vam in 
sam plača želene preiskave? V 
katerih primerih se največkrat 
odločijo za tak način?
V letu 2006 smo pripravili katalog 
laboratorijskih storitev, kijih opravljamo 
samoplačniško. Katalog si posamezniki

lahko ogledajo v sprejemno - 
administrativnem delu. Pacienti si 
največkrat naročijo preiskave glukoze, 
horesterola in ščitničnih hormonov. 
Rezultate jim pojasnijo njihovi izbrani 
zdravniki.

Vse več ljudi zanima, kaj pomenijo 
rezultati preiskav. Na splošno 
veljajo določeni parametri, vendar 
pa je treba upoštevati tudi vplive 
zdravil, ki so posamezniku 
predpisana, ki lahko močno vplivajo 
na rezultate preiskav.
Vsak izvid ima poleg rezultatov napisane 
tudi želene vrednosti (referentne op.a.j 
kipredsta vljajo neke normalne vrednosti. 
Če je rezultat izven teh okvirov, je 
napisano ali je previsok (H - op..a) ali 
prenizek (L - op.a.j Ob tem ne sme nihče 
pozabiti, kako močan vplivna rezultate 
imajo zdravila in dodatki k prehrani, pa 
tudi sama hrana, zato ni odveč, da 
vprašajo za kakšno pojasnilo. Predvsem 
pa mora preiskovani pred odvzemom 
bioloških materialov upoštevati navodila, 
kijih dobi pri zdravniku ali pri sprejemu 
vlaboratorij.

Kako bi opisali povprečen delovni 
dan, upoštevajoč število in vrsto 
bioloških analiz, ki jih opravite?

Že ob štirih zjutraj nočni delavec pripravi 
vse analizatorje, jih sčisti in naredi 
jutranje kontrole preiskav, ki jih 
opravljamo rutinsko, v masovnem številu 
(sedimentacija, levkociti, eritrociti, hemo
globin, pregled urina, glukoza, kreatinin, 
horesteroli... op.a.)

Sistem kakovosti si utira pot tudi 
pri vašem delu. Na kakšen način 
lahko zagotavljate, da je nivo 
opravljenih storitev vedno enak?
Izvajamo notranje kontrole kakovostim z 
njimi ugota vljamo točnost in natančnost 
pri delu. Vključeni smo v slovensko 
kontrolo kvalitete SNEQAS. To je 
nacionalni program zunanje ocene
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kakovosti v Sloveniji. S pomočjo 
statistične obdelave rezultatov testiranja 
kontrolnih materialov retrogradno 
ocenjujejo in sledijo kakovosti in 
medlaboratorijsko primerljivost z 
namenom, da spremljajo, ocenjujejo in 
izboljšujejo kakovost laboratorijske 
izvedbe klinično kemijskih laboratorijev 
v državi. Poleg tega smo vključeni tudi v 
mednarodno preverjanje kakovosti. S tem 
je zagotovljeno vedno enako strokovno 
opravljeno delo.

Kdor dela, greši. Tudi pri vas se 
lahko pojavijo napake. Morda vam 
je kakšen neljub primer ostal 
posebej v spominu?
Na srečo se nam zgodijo le redke napake, 
ki jih nikoli ne zamolčimo in se tudi 
opravičimo za vsako pomoto. To so 
običajno manjši spodrsljaji in ne spomnim 
se, da bi kak primer posebno »odmeval«, 
da bi siga zapomnila. Naj pohvalim vse 
svoje sodelavce, da si prizadevajo za čim 
boljše delo in vsako najmanjšo napako 
takoj odpravijo, ko jo zaznajo.

Sedaj imate zagotovljene dobre 
razmere in opremo in boste lahko 
zadostili predpisanim zahtevam, 
kar je pogoj za pridobitev 
dovoljenja za delo laboratorija. 
Prijavili smo se že na Ministrstvo za 
zdravje, da pridobimo dovoljenje za delo 
po zahtevah Pravilnika o pogojih, kijih 
morajo izpolnjevati laboratoriji za izvajanje 
preiskav na področju laboratorijske medi
cine. Kdaj nam bo dovoljenje izdano ne 
vemo, ker še niso prišli na preverjanje iz 
pristojnega ministrstva.

Praznični čas ni nikoli spreminjal 
vsakodnevnega delovnega ritma v 
laboratoriju. Prav nič ni pomembno, 
kakšen je dan in kakšna noč - delo 
poteka v treh izmenah in vsi 
zaposleni ga opravljajo s srcem in 
z željo, da bili zadovoljni vsi 
uporabniki njihovih storitev.

Besedilo in slike: Irena Vozelj



® DRUŽABNA

SKRBI
Kadar ima vrag mlade, nikoli nima samo enega, vendar 

je pa tudi res, da se marsikomu od njih polomijo 
rožič ki, če niso dovolj trdno vraščeni na, no tam, kjer 

pač so...

Poročali smo v pretekli številki o odstopu direktorja Lafarge 
Cementa d.d. Cementarne Trbovlje, Francija Blazneka. Njegov 
odstop je temeljil na osebnih razlogih. Občinsko vodstvo ne 
skriva zaskrbljenosti, saj je bil po njihovih ocenah odličen man- 
ager in ne nazadnje je (so) v lanskem, jubilejnem letu namenil(i) 
preko 100 milijonov tolarjev za donacije in sponzorstvo in s tem 
in ob tem pomagal športnemu, zdravstvenemu in družbenemu 
življenju v trboveljski občini.
Ob vsem tem bi bilo pametno razmisliti, ali si pa le mogoče žaga 
kdo vejo, na kateri sedi?! Kakorkoli že, da v Trbovljah smrdi, to 
se ve, da je ves čas smrdelo, to vedo malce starejši, če bo pa 
nehalo smrdeti, to pa bo mogoče zagotovil Janez Drnovšek. 
Kar je dokazano, je začetek postopka gradnje potrebnih čistilnih 
naprav za zapolnitev ekoloških normativov, ki so po evropskih 
direktivah in tudi določilih države Republike Slovenije zelo 
strogi. Vodstvo občine se sprašuje ali se bo ta postopek 
nadaljeval po predvidenih načrtih, glede na to, da se je z 
zamenjavo vodstva najbrž spremenila tudi ekološka, socialna, 
finančna, splošno gospodarska...in še kakšna...politika in 
upravičeno jih tudi skrbi, kako in na kak način bi lahko 
nadomestili predvidene in načrtovane donacije in sponzorstva 
v Trbovljah, saj je občinski proračun preplitek za uspešen razvoj 
raznoraznih dejavnosti v občini.
Ne nazadnje pa gre tudi za (pre)živetje 300 zaposlenih, kar 
pomeni, da gre za preživetje, takšno ali drugačno, preko 1000 
ljudi.
Zupan Bogdan Barovič uradno absolutno obsoja članek v reviji 
Mladina, v katerem so direktorja Lafarge Cementarne 
primerjali s Hitlerjem in pričakuje, da bo vodstvo LC vložilo 
tožbo zoper avtorja tega članka. In...župan trboveljski ne bo 
imel nobenih stikov z Eko krogom, ki ga vodi Boštjan Pihler, iz 
moralnih, načelnih in posledično gospodarskih razlogov. 
Zahteval pa bo od državnih inšpekcijskih služb, da do meseca 
februarja uradno analizirajo domnevno ekološko spornost LC 
in ljudem predočijo uradno resnico, hkrati pa pričakuje, da se 
bodo s tem prenehale laži ali pol laži, po njegovem (županovem) 
mnenju »nekaterih samoimenovanih« skrbnikov za ekološko 
osveščenost v občini.
No, če nič drugega: minister za zdravje pripravlja prepoved 
kajenja v vseh javnih prostorih!
Ako ste mnenja, da zadnji stavek nima povezave s tematiko 
članka, imate vso pravico do takega ali drugačnega pogleda na 
stvari in ljudi.
Se vedno pa drži, od Einsteina dalje, daje človeška ne-umnost 
brezmejna, da mi slučajno ne pride na misel kakšen vic o 
zamenjavi zdravil za drisko s tistimi za pomirjanje...

MaH

ZASAVSKI
GOSPODARSTVENIKI SE 

POGOVARJAJO O 
ZBORNICI

Dne 8. januarja 2007 so se na pogovoru sestali nekateri 
pomembni zasavski gospodarstveniki. Gostitelj prostora 
pogovora v družbi SVEA Lesna industrija d.d. Zagorje ob Savi, 
je bil njen generalni direktor, mag. Miroslav Štrajhar.
Tema pogovora je bila nadaljnje delovanje GZS-Območne 
zbornice Zasavje v razmerah prostovoljnega članstva povezano 
z vsebinskimi in finančnimi vidiki delovanja GZS.
Rezultat pogovora so bile naslednje ugotovitve in predlogi: 
Ustrezna ponudba prostovoljne GZS in njeno racionalno 
finančno ovrednotenje bo merilo za odločanje 
gospodarstvenikov ali še naprej ostanejo njeni člani. Zato 
smatrajo, da seje potrebno s to ponudbo čim prej seznaniti in v 
določenem obdobju preveriti njeno uporabno vrednost za koristi 
članov. Tako predlagajo, da ostanejo še eno leto člani GZS, kar 
je primemo obdobje za njihovo odločitev o nadaljnjem članstvu. 
Območna gospodarska zbornica je v Zasavju smiselna in 
potrebna. Omogočila naj bi organizirano in vplivno delovanje 
ter uveljavljanje interesov njenih članov, tako znotraj regije 
kakor tudi navzven, na področjih pomembnih za Zasavje. 
Odločitev zanjo pa mora biti ustrezna ponudba območne zbornice 
s prepoznavnimi koristi za njene člane.
V finančnih pogojih delovanja območne zbornice, kijih prinaša 
prostovoljno članstvo, so gospodarstveniki pripravljeni 
sodelovati tudi z dodatnim financiranjem, za njeno stabilno, 
vendar racionalno poslovanje, za obdobje enega leta. Nato se 
bodo nadalje odločali na osnovi ugotovljenih rezultatov območne 
zbornice. Iz izjave za javnost

TRBOVELJSKI

Konec lanskega decembra so se člani Delavske godbe Trbovlje, 
ki obstaja že krepko čez sto let, odločili, da se niso odločili - 

namreč, izvesti tradicionalnega novoletnega koncerta.

Vzroke za tako odločitev je treba iskati med nusklajenosti znotraj 
članov Delavske godbe, ki so, med drugim, tudi člani drugih 
eminentnih godb v Sloveniji in jim zmanjkuje časa za vaje doma. 
Neuigrani glasbeniki na odru pa so, milo rečeno, trpinčenje 
občinstva, kijih ne morejo omiliti niti lovorike, na katerih so se 
trboveljski godbeniki (mogoče) preveč zazibali. Bogdan Barovič, 
župan občine Trbovlje je to odločitev godbenikov označil kot 
žalostno moralno klofuto glasbeni tradiciji v Trbovljah. S tem so 
povzročili, po njegovem mnenju, neizmerljivo škodo tudi 
Glasbeni šoli Trbovlje, v kateri so se kalili, mnogokrat dokazano, 
najboljši slovenski glasbeniki. Zupan se je namenil, da se v 
najkrajšem možnem času sestane s predstavniki Delavske 
godbe Trbovlje na nujnem sestanku, na katerem jim bo ponudil 
vso pomoč in podporo v okviru zmožnosti, da se bo tradicija 
perfektnih glasbenikov v delavski godbi nadaljevala in hkrati 
opozoril tako godbenike kot tudi širšo javnost, daje usoda godbe 
zgolj in samo v rokah njih samih. MaH
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Obrnjen zadnji list na koledarju, mesec december, mesec obdarovanj, veselja, upanja, želja in prihod treh dobrih 
mož. Tudi v KS Mlinše-Kolovrat je bilo tako. 28. decembra 2006 je dedek Mraz tudi letos obiskal otroke KS 

Mlinše-Kolovrat, stare od dveh do deset let. Njegov obisk je organizirala KS Mlinše-Kolovrat.

Dedku Mrazu so nakup daril omogočila številna podjetja, 
društva, organizacije ter posamezniki, za kar se jim iskreno 
zahvaljujejo. Pri pripravi daril so dedku Mrazu na pomoč 
priskočile članice KO RK Mlinše-Kolovrat.
Otroci so dedka Mraza, zaradi še ne dokončane adaptacije 
dvorane, pričakali v Podružnični šoli Mlinše v dveh skupinah. 
Kulturni program so tudi tokrat izvedli člani Kulturnega društva 
Mlinše. Čudovito predstavo je režirala Elizabeta Pokom.

V pravljično okrašeno šolo so otroke in starše povabili smešni 
klovni in robot v upanju, da jih v hodniku šole že čaka čisto 
pravi speči dedek Mraz. Toda ni bilo tako. Speči gospod se ni 
prebudil, zato so klovni predlagali, da si medtem otroci ogledajo 
lutkovno predstavo Mojca Pokrajculja.

Konec lutkovne igrice je gospod, po imenu Martin Krpan, le 
odprl svoje zaspane oči in povedal svoje pravo ime. Zaupal je, 
da je pomagal dedku Mrazu pripeljati vsa darila, saj le teh ni 
bilo malo.

Pravega dedka Mraza so kmalu pripeljale snežinke kar iz 
Južne Amerike ter dva prisrčna snežaka. Snežinke so veselo 
zaplesale ter skupaj s snežakoma recitirale pesmi. Otroci so 
dedka Mraza z veseljem pozdravili ter mu zapeli nekaj pesmic.

Tudi tisto o sivi kučmi še niso pozabili. Po nastopih je dedek 
Mraz vsakemu podaril lepo darilo. Dedek Mraz je pohvalil 
vse, ki so mu pri obdarovanju pomagali. Njemu ter vsem, ki so 
omogočili njegov obisk, pa se je v imenu vseh otrok, šolarjev 
ter staršev zahvalila Marija Ribič, predsednica Krajevne 
skupnosti Mlinše-Kolovrat.
V upanju, da se v prihodnjem letu le srečajo v prenovljeni 
dvorani, so se od dedka Mraza poslovili. Glede na dela, ki se 
trenutno izvajajo, bo ta, na veselje vseh, prav gotovo kmalu. 
Vsi smo domov odšli z lepimi spomini. Še prav posebno tisti 
najmlajši, katerih oči so kar žarele od sreče, ko jih je dedek 
Mraz vzel v naročje ter jim podaril darilo.
Hvala vsem, ki so omogočili prihod dedka Mraza ter 
mu pri tem pomagali! Zaradi njih, je bil še en dan v 
mesecu decembru za kar 143 otrok v KS Mlinše- 
Kolovrat mnogo lepši.

MR
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Božični večeri so že tako in tako lepi, ker so pač božični...

.. .ko pa nebo zažari v večerni zarji, se v duše naseli vznesenost 
in radostno pričakovanje rojstva Jezusovega ...kdo bi vedel 
kolikerič že je sonce zahajalo na Stefanovo in je večerna zarja 
neopisljivo obarvala počasi temneče se nebo...

...ko pa so se hribi in doline Čemšeniške planote potopile v 
temno modrino noči, je stezice do Sv. Primoža razsvetlila topla 
utripajoča svetloba, ob katere pomoči so romarji iskali - in našli 
- pot v srce, do otroka v sebi, ki se s čisto dušo veseli ponovnega 
rojstva nekje v globini svojega bistva...

Bil je čas je božičnih pohodov, bil je čas tihe sreče in bil je čas 
radostne razigranosti romanja do jaslic v cerkvici Sv. Primoža 
in bilo je, kot bi se zvezdice z neba spustile, da okrasijo, ne 
samo nebo, temveč tudi zemljo.

In roka roko je iskala. Oči, v koprenasti zavesi dima, ki v noči 
blaženi ustvarjale so ga goreče bakle, iskrile so se od 
pričakovanja večnega, da v tej noči srečajo se in ljubeče vsrkajo 
trenutke sladke... Besedilo in slike: St.R.,MaH
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DELAVSKA HRANILNICA d.d. 
Ljubljana

TE KREMNE 
PONUDBE 
NE SMETE 
ZAMUDITI!

V Delavski hranilnici vam v januarju in februarju 2007 nudimo zelo ugodno kreditno 
ponudbo:

• Kredite od 3 do 12 mesecev:
z obrestno mero samo 3,8 %, 
strošek zavarovanja je 1,5 %,
strošek odobritve kredita samo 20,86 EUR (4.998,89 SIT).

• Kredite od 13 do 36 mesecev, do zneska 4.200 EUR (1.006.488,00 SIT):
z obrestno mero samo 5,0 %, 
strošek zavarovanja je 1,5 %,
strošek odobritve kredita samo 20,86 EUR (5.000,00 SIT).

• Nad zneskom 4.200 EUR
z obrestno mero samo 5,0 %, 
strošek zavarovanja je 1,8 %,
strošek odobritve kredita samo 41,73 EUR (10.000,18 SIT).

Informativni izračun za 36 mesečni kredit:
znesek obrok zavarovanje Drugi stroški vodenje EOM

4.200 EUR 126,71 EUR 68,42 EUR 25,03 EUR 0,83 EUR 7,09 %
1.006.488,00 SIT 30.365,00 SIT 16.396,00 SIT 5.998,00 SIT 200,00 SIT 7,09 %

Efektivna obrestna mera je obračunana na dan 3.1.2007 in se zaradi interkalamih obresti spreminja, odvisno od dneva najema kredita 
Pri preračunu je bil upoštevan tečaj zamenjave: 1 EUR= 239,640 SIT

Ne odlašajte s svojo odločitvijo!
Z veseljem Vas pričakujemo v naši poslovni enoti v Trbovljah, Trg revolucije 6a, tel. 03 563 21 04, 563 21 05 vsak delovni dan 
od 8.30 do 17.00 ure.
Spletna stran: www.delavska-hranilnica.si E. pošta: info@delavska-hranilnica.si

BOŽIČNI KONCERT V CERKVI SV. JAKOBA
NA DOLU

Tradicionalni božični koncert v cerkvi sv. Jakoba na Dolu so organizirale letos pevke KUD Svoboda Dol pri
Hrastniku pod vodstvom Karmen Lindič.

Poleg starega repertoarja so naštudirale še nekaj novih božično-novoletnih pesmi, poslušalce pa je spet prevzela s solo petjem 
sama Karmen Lindič s pesmijo Ave Marija.
Pesmi je povezovala Maja Petan, kije povedala, da so s koncertom nastopile tudi v Radečah in v Hrastniku. Na harmoniko jih je 
tudi tokrat spremljal Franci Vrtačnik.

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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PO POTRČEVI POTI
Okrog novega leta je po Sloveniji veliko različnih pohodov. Skupina Zasavčank se je odločila, da se 2. januarja

2007, udeleži Potrčeve poti, ki poteka v okolici Ptuja.

S ptujsko knjižnico, kjer se je pohod pričel, smo skoraj 
pobrateni, saj posveča našemu Antonu Sovretu veliko 
pozornosti. Kot vemo, je Anton Sovre poučeval sedem let na 
Ptuju in tam prevedel najbolj imenitna dela iz antike.

»Naš pohod je že sedmi po vrsti, ...«je povedala Viktorija Dabič, 
upokojena slavistka, gonilna sila te poti. »Posvetili pa smo ga 
pisatelju, novinarju, dramatiku, scenaristu,... Ivanu Potrču, ki 
se je rodil na Štukih in dr. Matiju Murku, znanstveniku, 
slavistu, etnologu,... evropskega formata iz Drstelje. Oba sta 
zapisala tem krajem pravi slavospev...«
Ivan Potrč - mimogrede: poslanec Miran Potrč ni njegov bližnji 
sorodnik- seje med Slovence najbolj usidral s svojimi zgodbami 
o haloških viničarjih in kočarjih, s svojo sočno vzhodnoštajersko 
govorico in filmom Na kmetih po istoimenskem romanu, dr. 
Murko pa po temeljiti osvetlitvi naših reformatorjev in kot 
etnograf ki je deloval v različnih evropskih mestih, kjer je bil

član mnogih znanstvenih ustanov.
Po ogledu ene najlepših slovenskih knjižnic v starem delu 
mesta, so na dvorišču nekdanje graščine zapele Hajdinske 
frajlice iz Majdin. »Beseda Majdin izhaja iz besede ajda,...« 
nam je kasneje pojasnila Marta Sitar, kije vodja zborčka.
Pele so še na dvorišču Potrčeve rojstne hiše, kjer je postregla 
pohodnikom Potrčeva nečakinja in v Lackovem gostišču, kjer 
so organizatorji razdelili prospekte, izkaznice in razglednice in 
kjer seje pot po ogledu rojstne hiše dr. Matije Murka v bližini 
- obrnila spet proti Ptuju.

Kljub temu, da so vremenarji strašili z okrepljenimi padavinami, 
se je pohoda udeležilo več kot sto pohodnikov. Res nas je nekaj 
časa spremljalo rahlo pršenje, vendar se je megla kmalu 
umaknila, tako da smo bili na štiriurnem pohodu po rahlo 
valovitem Ptujskem polju deležni pogledov na Pohorje, Boč, 
Donačko goro...; Savinjske Alpe pa so bile še vedno zavite v 
meglo.

Sprehod po slikovitih ptujskih ulicah starega mestnega jedra 
vedno pomeni balzam za dušo.
Zasavčanke pa smo si na koncu privoščile še obisk Gorišnice, 
nekaj kilometrov oddaljenega kraja ob cesti proti Ormožu, kjer 
je pred pokopališčem veličastna skulptura 282 litoželeznih 
nagrobnih križev slovenskega kiparja Franca Tobiasa.
Da ne pozabimo. Potrčev pohod je 2. januarja, ker je blizu 
njegovemu rojstnemu datumu -1. januar 1913.

Besedilo: Fanči Moljk 
Slike: Andrej Kokol, pranečak I.P.
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K0NCE11T STEKLARSKE IN RUDARSKE COOKE
V zadnjih decembrskih dneh so poskrbeli za dobro razpoloženje tudi hrastniški godbeniki.

Tako so v ponedeljek, 25. decembra 2006, nastopili v športni 
dvorani godbeniki Steklarske godbe pod vodstvom Jožeta Rusa, 
z gostom Jožetom Budnom. Program sta popestrila še dva pevca 
ansambla Veter in gojenci Glasbene šole Hrastnik.
V sredo, 27. decembra, pa je Hrastničane navduševala 
Rudarska godba pod taktirko Jožeta Baniča. Povabili so tudi 
Nuško Drašček iz Radeč, dva para plesnega centra Zasavje in 
Fato, popularno TV igralko. Obiskovalce je najbolj navdušila v 
dialogu z najstarejšim godbenikom - Miranom Potočanom.

Besedilo: Fariči Moljk 
Fotografije: Branko Klančar in Matjaž Kirn
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Izbiramo:
NAJ ŠPORTNIKE ZASAVJA V LETU 2006

Spoštovane bralke in bralci, tako kot vsako leto doslej bomo tudi 
tokrat skupaj z vami izbrali Naj športnike Zasavje za preteklo leto 
2006.
Izbirali bomo:
Naj športnika Zasavja 2006
Naj športnico Zasavja 2006
Naj trenerja v Zasavju 2006
Naj ekipo Zasavja 2006
Naj športnega delavca v Zasavju 2006.
V uredništvu smo v vsaki kategoriji nominirali po tri kandidate, kar 
pa seveda ni obvezujoče in lahko predlagate povsem svojo kandidatko, 
kandidata oziroma ekipo.
Pravila glasovanja:
1. Glasuje se izključno s kuponi, objavljenimi v časopisu Zasavc - 
fotokopij ne upoštevamo!
2. Na glasovnici vpišite v vsaki kategoriji po tri imena. Če bo glasovnica 
pomanjkljivo izpolnjena ali v kateri od kategorij neizpolnjena, ne bo 
veljavna!
3. Predlogi za naj športnike,športnice, trenerje, ekipe in športne 
delavce morajo biti za Zasavčane oziroma sodelujoče v zasavskih klubih 
- od Litije do Radeč!
4. Vsak lahko pošlje več glasovnic. Glasujete lahko za nominirance, ki 
so objavljeni, ni pa to nikakršna obveza in lahko predlagate svoje 
kandidate, ki pa morajo izpolnjevati naslednje kriterije:
-za ekipe , da tekmujejo v 1. državni ligi
-za športnike in športnice, da so člani ekip, ki nastopajo v 1. državni 
ligi, v individualnih športih, da nastopajo na državnih tekmovanjih 
najvišjega ranga ali da so nasotopili na evropskem ali svetovnem 
prvenstvu
-so športniki, ki so člani prvoligaških ali drugoligaških ekip iz tujine 
-za naj trenerje lahko predlagate tiste, ki trenirajo prvoligaške ekipe 
oziroma posameznike, ki izpolnjujejo kriterije za naj športnike in 
športnice

-za naj športne delavce lahko predlagate vse, ki niso nominirani kot 
trenerji, niso aktivni kot športniki, opravljajo pa delo športnega delavca 
najmanj pet let
-v uredništvu smo v vsaki kategoriji predlagali po tri kandidate, vi pa 
lahko poleg predlaganih glasujete tudi za druge, ki izpolnjujejo zgoraj 
navedene pogoje. V prvem krogu bomo glasove sprejemali do tretjega 
februarja, nakar bomo našim nominirancem dodali v vsaki kategoriji 
še po tri, ki bodo prejeli največ glasov s strani bralcev in bomo s tem 
glasove prenesli v drugi krog. Glasovnice bomo sprejemali do sobote, 
17. marca 2007 do 12. ure, rezultati pa bodo objavljeni 22. marca. 
Prvo mesto bo točkovano s 3, drugo z 2 in tretje z 1 točko. 
NOMINIRANCI ZA NAJ ŠPORTNIKE ZASAVJA 
V LETU 2006
1. Naj športnik Zasavja 2006:
- Andrej Ocepek (KK PONDOKWAN Izlake)
- Peter Kauzer ml. (BD Steklarna Hrastnik)
- Timotej Umek (KK Trbovlje)
2. Naj športmice Zasavja 2006:
- Neva Ocepek (KK PONDOKWAN Izlake)
- Nina Žnidar (SK Zagorje)
- Katja Kurent (RK Krim Mercator)
3. Naj trener Zasavja 2006:
- Miha Kovačič (KK Trbovlje)
- Peter Kauzer st. (BD Steklarna Hrastnik)
- Srečko Rozman (KK PONDOKWAN Izlake)
4. Naj ekipa Zasavja 2006:
- KMN GIP BETON MTO
- KK TRBOVLJE
- ŽRK ZAGORJE
5. Naj športni delavec Zasavja:
- Igor Grčar
- Franjo Glavica
- Edi Tekavčič

GLASOVNICA
w / /

/IMm^

4. NAJ EKIPA ZASAVJA 2006
1. mesto:
2. mesto:
3. mesto:

1. NAJ ŠPORTNIK ZASAVJA 2006
1. mesto:

5. NAJ ŠPORTNI DELAVEC ZASAVJA 2006
1. mesto

2. mesto: 2. mesto
3. mesto: 3. mesto

2. NAJ ŠPORTNICA ZASAVJA 2006
1. mesto:

Glasoval sem

2. mesto: Ime in priimek:

3. mesto:
Naslov:

Telefon:3. NAJ TRENER ZASAVJA 2006
1. mesto:
2. mesto: Davčna številka:
3. mesto:
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BLAGOSLOV KONJ NA ŠTEFANOVO
Nekdaj bolj na tiho, nato bolj zadržano, sedaj pa tradicionalno žegnanje konj na dan goda svetega Štefana, 26. 

decembra, je postalo obvezen in zaželen obred in seveda tudi vzrok za druženje in uživanje po mnogih krajih in
vaseh in seveda, tudi na Medijskem gradu...

Ako vam spomin seže v lansko žegnanje, ko so se jezdeci in 
jezdeni borili s snegom, je bilo letošnje žegnanje zategadelj 
mnogo prijetnejše, saj mraz ni ščipal v lička in tudi sapice niso 
nosile snežink, prej bi se odločili za cvetni prah “klobasic” - no 
tistih na leski, ne v košarah...

kajti konji so dobili kruh in blagoslov župnikov, otroci priliko za 
“diči, diči, diča, urno na konjiča”,

starejša populacija paaaaaa, ja seveda, pozornost občudovalcev 
(konja in jezdeca).
Hi, konjiček......

Besedilo: MaH, slike: PRA V
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Vili Ameršek je bil v začetku devetdesetih nekaj časa v vodstvu NK Olimpija. Leta 1994 je na željo Janeza Lipca 
pomagal pri postavitvi »Nogometne šole Vili Ameršek«. Postavil je temelje organizacije in tudi danes prenaša

svoje znanje in izkušnje preko Janeza Lipca v Zasavje.

Oba se strinjata, da je Zasavje posebna kovnica mladih 
nogometašev, ki v slabih pogojih zrastejo, preidejo v druge 
kraje in tam zasijejo, tako kot je Vili Ameršek. Po njegovi poti 
so že odšli: Klemen Lavrič in Mišo Brečko iz Rudarja Trbovlje, 
Miran Burgič iz Zagorja. V zasavskih klubih pa se kalijo novi 
mladi nogometaši, ki si prav tako želijo uspeti kot sta Vili 
Ameršek ter Klemen Lavrič, kot bo Miran Burgič in kdo ve 
kdo bo naslednji.

»Tem novim talentom, ki se rodijo in trenirajo v Zasavskih 
dolinah, morava pomagati, da ne bodo sami, brez podpore 
matičnega kluba odhajali v klube po Sloveniji in Evropi, kot 
sem jaz odšel v Ljubljano leta 1966. To je najina naloga in 
poslanstvo »Nogometne šole Vili Ameršek« je izjavil Vili 
Ameršek v svojem in v imenu Janeza Lipca..
23.decembra 2006je bil v zagorski športni dvorani tradicionalni 
turnir, v organizaciji DVMN »Vili Ameršek«, kije od leta 2002 
koordinator mladinskih selekcij NK Zagorje. Na koncu leta so 
bili posebno zadovoljni, saj rezultati vseh selekcij kažejo na 
dolgoročno načrtno trdo delo. Letos je v selekcije od U-8 do U- 
10 vključenih 45 dečkov, ki redno trenirajo in tekmujejo. Ekipa 
U-12 se pobira po slabši sezoni 2005/2006, ekipe U-14 ( L liga 
MNZ Ljubljana), U-16 in U-18 (2. SNL -zahod) pa so v zgornjih 
polovicah lestvice. Skupaj je registriranih okoli 140 mladih 
nogometašev.
Na tradicionalnem Novoletnem turnirju NK Zagorje so ekipe 
tekmovale med seboj. Druženje, zabava in občasno tudi trda 
igra, ki krasi zasavski nogomet, so bili poglavitni razlog srečanja. 
Daje bilo vse v okviru Fair playa sta poskrbela sodnika, izkušeni 
Lipovšek in Gregor Guček.
Posebna pozornost je bila namenjena Miranu Burgiču, ki je 
kot štirinajstletnik odšel iz Zagorja ob Savi v Novo Gorico, od 
tam pa letos v Švedski AIK. Miran seje na prošnjo predsednika 
društva Janeza Lipca skupaj s sestro udeležil turnirja in 
spremljal igro svojih naslednikov. Srečal se je z ekipo 
sovrstnikov - soigralcev v ekipi U-14 in takratnim trenerjem 
Milošem Rogličem.

Na koncu turnirja se je slikal z vsemi ekipami in podpisal 
koledarje, ki sojih udeleženci turnirja dobili kot darilo. Mladinski 
ekipi je podaril tudi simboličnih dvanajst žog, za vsak mesec 
novega leta po eno. Poleg Mirana Burgiča sta bila povabljena 
tudi dva mlajša upa zagorskega nogometa, ki se dokazujeta v 
močnejših klubih v Sloveniji. Prvi je Nejc Potokar, član državne 
reprezentance U-19, ki nastopa za celjski Publikum. Drugi je 
perspektivni Damir Cehič, ki je letos sledil Miranovi poti v 
Novo Goric in bo ob dobrem učenju in delu na treningih tudi še 
pokazal svoje znanje.

Miran Burgič je zaključil turnir z besedami: »Učenje in trdo 
delo ob pravem talentu daje tudi rezultate. Mladi igralci srečno 
2007, če bo vse v redu se vidimo na turnirju naslednje leto!« 
Te besede naj bodo vzpodbuda vsem, predvsem pa najmlajšim 
igralcem, trenerjem, vodstvu kluba NK Zagorje in vsem staršem 
in volonterjem, ki s svojim delom skrbijo za mlade zasavske 
nogometaše, saj za NK Zagorje igrajo tudi mladi iz Litije, Kisovca 
in Hrastnika.

Besedilo: St.R.po zapisu J. L.
Slike: arhiv kluba



NOVOLETNI ROKOMETNI TURNIR NA DOLU
Zadnji petek preteklega leta 2006 je RK Dol TKI Hrastnik v Dolanki organiziral prvi zasavski novoletni turnir v

rokometu.

Sodelovali so rokometni klubi z Dola, Radeč in Trbovelj. Gre za 
dogodek, ki so ga organizirali prvič, zjasnim namenom: povezati 
vse tri zasavske rokometne klube, da skupaj ob koncu prvega 
dela sezone ter zaključku koledarskega leta zaigrajo, se 
poveselijo in nazdravijo novemu letu 2007.

Dobro razpoloženi

Vsi trije so z veseljem ugotovili, da gre za izjemen športni 
dogodek, ki je prvič spravil skupaj za eno mizo vodstva vseh 
treh rokometnih klubov. Dogovorili so se, da se na Dolu, kjer je 
ideja nastala, ponovno snidejo prihodnje leto, če že ne prej.

Besedilo: FančiMoljk

DOLSKI ROKOMETAŠI 
-PRVI V ZAGRERU

Na turnirju je sodelovalo osem ekip, in sicer članske ekipe ter 
ekipe veteranov vseh treh klubov. V kategoriji navijaških 
skupin je manjkala ekipa iz Radeč, tekmovanje pa so popestrile 
Miške, navijaško plesna skupina z Dola in Puščice, gostje iz 
Ljubljane, ki povsod dosegajo visoke uvrstitve. Ker je bil tokrat 
športni del turnirja postavljen na stranski tir, o rezultatih ne 
bomo poročali. Povemo pa lahko, da so prav vse sodelujoče 
ekipe prejele pokale kot spomin na udeležbo na prvem 
novoletnem tumiiju.
Razveseljivo je, da so se turnirja udeležili tudi župani vseh 
treh občin: Miran Jerič iz Hrastnika, Bogdan Barovič iz Trbovelj 
in novopečeni Matjaž Han iz Radeč.

Miške

Igralci RK Dol TKI Hrastnik letnika 1992, so na velikem 
mednarodnem turnirju Maksimir 2007 v Zagrebu v 
konkurenci šestnajstih ekip osvojili v nedeljo, 7. 

januarja, prvo mesto. Mladi dolski rokometaši so se 
izkazali z odlično igro.

V predtekmovanju so dosegli po dve 
zmagi s hrvaškima ekipama Cetinka 
in Feniks, z Virovitico pa so enkrat 
zmagali in enkrat izgubili. V polfinalu 
so premagali gostitelje turnirja 
Maksimir z 22 : 20, v finalu pa še 
enkrat Virovitico z 22 : 21. Zmago si 
je pod vodstvom trenerja Rada Venka 
in tehničnega vodje Romana Drobniča 
priborila ekipa: Branko Hafner, Jure 
Kačič (oba OS Dol), Tim Grošelj, Jure Jazbec, Žiga Kovač, Urban 
Kvas, Daš Žekar (vsi OŠ Hrastnik), Tomaž Ribič, Domen 
Bremec, Miha Mayer, Lovro Gunzek (vsi OŠ Rimske Toplice) 
ter srednješolca Miha Drobnič in Marko Draksler.
Slika 1 -jure jazbec
Po koncu turnirja so Dolani s ponosom dvignili pokal za prvo 
mesto, Jure Jazbec pa je dobil priznanje za najboljšega strelca 
turnirja. Sicer pa je ta ekipa v svoji kategoriji že nekaj let med 
najboljšimi v Sloveniji, saj je bila v zadnjih treh letih dvakrat 
prvak Slovenije, enkrat pa druga.
Upajmo, da se po jutru dan pozna in nas bodo mladi dolski 
rokometaših v letu 2007 še večkrat razveselili s podobnimi 
uspehi.

Slika in besedilo: Fanči Moljk

11. prosinec 2007
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Karate:

NA MLADINSKEM EVROPSKEM PRVENSTVU V 
TURČIJI RODO NASTOPILI TRIJE 

TRKOVELJČANI
V nedeljo, 7. januarja 2007, so se v Logatcu zaključile dvodnevne reprezentančne priprave izbrane vrste, ki se bo 

udeležila Mladinskega in kadetskega evropskega prvenstva v Izmirju v Turčiji sredi prihodnjega meseca.

V dvoboju z neposrednim nasprotnikom, Kranjčanom 
KAVČIČEM, sije vozovnico za Izmir priboril Kristijan OSTOJIČ 
in se pridružil, že pred kratkim uvrščenim in znanim, Niku 
ŽLAKU in Žigi ŠANTEJU. Razveseljivo je, da ima trboveljski 
klub največ reprezentantov, ki bodo nastopili v športnih borbah. 
To je vsekakor dokaz, da se v klubu dela dobro.
V samostojni Sloveniji so na mladinskih Evropskih in svetovnih 
prvenstvih nastopili David KRAJNC, Rok VODIŠEK, Miha 
KOVAČIČ, Jernej SIMERL, Edin SALKIČ, Franci CEFERIN, 
Dalibor FILIPIČ, Poldi HERMAN in Žiga ŠANTEJ. 
Najodmevnejši rezultat doslej je dosegel, žal že pokojni, Dalibor 
FILIPIČ, kije na Evropskem mladinskem prvenstvu leta 2000 
v Celju osvojil srebrno medaljo. To je bila do takrat tudi 
»najžlahtnejša« medalja na mladinskih evropskih prvenstvih 
v samostojni Sloveniji. Odmevnejše rezultate so dosegli še 
David KRAJNC in Miha KOVAČIČ z osvojenim petim mestom 
ter Jernej SIMERL in Edin SALKIČ sedmim mestom.
Da ti rezultati niso “mačji kašelj” kaže dejstvo, da so v vsej 
zgodovini samostojne Slovenije slovenski karateisti osvojili na 
Mladinskih evropskih prvenstvih “zgolj” 6 medalj.
Znani potniki za MEP v Turčiji
Klubski trenerji, v sodelovanju z reprezentančnimi, se bodo 
potrudili, da bodo omenjene tri tekmovalce pripravili

maksimalno, tako taktično kot psihično, da na samem 
tekmovanju, zaradi pomembnosti nastopa, ne bodo popustili in 
da se bodo spopadli s svojim nasprotniki ravno tako, kot na 
domačih tekmovanjih ali na trboveljskem mednarodnem 
turnirju, kjer so si ob bučni podpori gledalcev in klubskih 
prijateljev na borišču priborili mesto med najboljšimi.

Besedilo in slika: Bogdan Simerl

Tradicionalni vsakoletni novoletni pohod na Kum je letos potekal že petindvajsetič. In to je za pohodno pot prav
gotovo lep jubilej.

ni razloga, da ne bi uspelo.
Sicer pa je Planinski dom na Kumu vedno 
dobro obiskan in tudi pogosto, saj je 
dosegljiv z vseh strani neba, poti pa so 
različne. Če vam ni všeč po cesti, gre pa 
po hosti. Da se pri tem lahko znajdete na 
Dolenjskem namesto v Zasavju, se pa tudi 
lahko zgodi.
Letošnja zima, ki pravzaprav ni nikakršna 
zima, je pohodnikom prav prišla. Gaziti 
sneg ali hoditi po kopni gozdni poti - to je 
velika razlika.
Koliko je obiskovalcev na drugi novoletni 
dan na Kumu je malce težje vprašanje, 
kajti mnogi planinci se podajo na pot v 
jutranji temi in se takrat, ko se drugi šele 
vzpenjajo, že vračajo v dolino. Da jih je 
preko tisoč, to pa ni nobena skrivnost.

MaH

Na začetku je bil pohod na Kum prav na 
1. januar in je bil zares novoletni. Zaradi 
upravičenih, dobro utemeljenih razlogov 
že nekaj let leze in gre na Kum vse, ki 
kaj da nase in na svoje planinstvo, 2. 
januarja. Glede na to, da na Kumu ni 
ravno veliko prostora, saj upravičeno 
spada med višje hribe, se rado zgodi, da 
je toliko planincev na kupu, da se morajo 
pošteno potruditi, da se zložijo. Pa kaj, saj 
»nad taužent metrov je vse dovolen«. 
Obvezni čaj so pripravili člani 
Planinskega društva Trbovlje, ki so ravno 
ob koncu preteklega leta iskali novega 
oskrbnika. S1. decembrom je oskrbovanje 
Planinskega doma na Kumu prevzel 
Bogdan Dokmanovič iz Trbovelj. Ob 
pomoči Jošta in Nežice, ki se še vedno 
iščeta in pa predvsem dobrega štrudla,



Smučarji

SK ZAGORJE ZAČELI NOVO SEZONO S TREMI
MEDALJAMI

Zmagovalka med cicibankami Pia Zupan, med mlajšimi deklicami prva Nina Žnidar, druga Katja Murne

Letošnja zima povzroča velike preglavice vsem, ki so kakorkoli 
povezani z alpskim smučanjem. Največje probleme imajo mladi 
tekmovalci in njihovi trenerji, ki na slovenskih smučiščih nimajo 
pravih pogojev za treninge in morajo zato na treninge na bližnja 
smučišča v tujino, predvsem v Avstrijo. Ravno tako pa imajo 
probleme tudi organizatorji tekmovanj, ne samo največjih, kot 
je Zlata lisica, ampak tudi tekmovanj za mlade smučarje, ki 
želijo po dolgem pripravljalnem obdobju preveriti svojo 
pripravljenost in se pomeriti s sovrstniki.
Mladi zagorski smučarji, člani SK Zagorje, so večino treningov 
v pripravljalnem obdobju opravili na ledenikih v Avstriji, nekaj 
tudi v smučarski dvorani v Nemčiji. V domači klub so se v 
letošnji sezoni vrnili nekateri tekmovalci, ki so prej trenirali v 
drugih slovenskih klubih, tako da ima zagorski smučarski klub 
poleg uspešne cicibanske ekipe tudi zelo močno ekipo mlajših 
in starejših deklic in dečkov pod vodstvom izkušenega trenerja 
Borisa Rozine. Zato v SK Zagorje v letošnji sezoni pričakujejo 
še odmevnejše rezultate tako v slovenskem kot tudi v 
mednarodnem merilu, saj je Nina Žnidar tudi članica otroške

Zaradi pomanjkanja snega se je precej spremenil koledar 
tekmovanj, tako za Pokal Vzhodne regije, kot tudi za državni 
pokal. Prvo tekmovanje za Pokal Vzhodne regije je bilo zato na 
Rogli v nedeljo, 7.1.2007, v organizaciji SD Unior Celje. Najprej 
so se pomerili mlajši in starejši deklice in dečki v slalomu, nato 
pa še cicibanke in cicibani v veleslalomu.

Že po prvem teku slaloma je kazalo na velik uspeh tekmovalcev 
SK Zagorje, saj je mlajšimi deklicami vodstvo prevzela Nina 
Žnidar, za njo pa se je na drugo mesto uvrstila Katja Murne. 
Tudi med mlajšimi dečki je bil vodilni po prvem teku tekmovalec 
SK Zagorje, Žan Hribar. Pri starejših deklicah je bila Sara 
Juvančič po prvem teku na 8. mestu, med starejšimi dečki pa je 
bil Urh Kapelar na 8. mestu, Miha Drofenik na 10. mestu in 
Davor Grabnar na 14. mestu. Končne uvrstitve pa so bile 
sledeče: med mlajšimi deklicami je Nina Žnidar zmagala s 
precejšnjo prednostjo pred ostalimi tekmovalkami, drugo 
mesto je osvojila Katja Murne. Med mlajšimi dečki je vodilni
po prvem teku Zan Hribar je v drugem teku naredil veliko 
napako in zato zdrsnil na končno 14. mesto. Med starejšimi 
deklicami je Sara Juvančič obdržala 8. mesto, med starejšimi 
dečki pa je z odlično drugo vožnjo Urh Kapelar napredoval 
na 6. mesto, Miha Drofenik in Davor Grabnar pa sta po 
težavah v drugem teku osvojila končno 15. in 17. mesto. 
Dobri rezultate so nadaljevali tudi cicibani v veleslalomu. Med 
cicibankami se je z odlično vožnjo na prvo mesto zavihtela 
Pia Zupan, Kristina Kramar Kokalj se je uvrstila na 8. 
mesto, na odličnem 10. mestu pa je bila Neva Taškar, ki 
med cicibankami nastopa z dve leti starejšimi tekmovalkami. 
Isto velja za Gašperja Kranjca, ki je med cicibani zasedel 26. 
mesto.
Naslednje tekmovanje za Pokal Vzhodne regije bo že v torek, 
ko bo v Črni na Koroškem nočni slalom za mlajšerjjfstarejše 
deklice in dečke.

Besi

11. prosinec 2007
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Vicoteka
Pijančevanje
Zajček gre zvečer pijan z zabave. Oma
ga pod drevesom in zaspi. Mimo pride
ta medved in volk. Stepeta se, kdo bo 
požrl zajčka in v pretepu oba obležita 
v nezavesti. Ko se zajček prebudi, ju 
zagleda in zakolne:
“Madona, ne smem več piti, kadar sem 
pijan, res nimam prave mere, da sem 
ju tako hudo pretepel!"

Bolan mož
Žena se odloči iti v bolnico na obisk 
k možu. Ker nima denarja za prevoz, 
se odloči za avtoštop. Ustavi ji voznik 
tovornjaka. Takoj mu pove, da nima 
denarja. Šofer ji odvrne, da to sploh 
ni problem, in ji predlaga dve varianti, 
s katerima lahko odsluži prevoz, in si
cer, da mu celo pot poje ali pa da se 
dasta dol. Žena pride v bolnico in možu 
pove, da je prišla na avtoštop in kaj ji 
je šofer predlagal. Mož jo vpraša, za 
kateri predlog se je odločila. Žena pa 
mu odgovori:
“Dragi, kako naj pojem, če si ti bo
lan!"

V cerkvi
Na ekskurziji si je razred ogledoval veli
ke cerkvene orgle. Učiteljica vpraša: 
“No, Janezek, pa nam ti povej, za
kaj imajo orgle v cerkvi bele in črne 
tipke?”
Janezek nekaj časa premišljuje in po
tem pametno odgovori:
“Bele so za poroko, črne pa za po
greb.”

OŽINA: naslov indijskih svetnikov 
BANOMA: koristno delo stroja

JAKOBSON: ameriški jezikoslovec 
FALLADA: nemški pisatelj

PABERKOVANJE

V belgijskem mestu 
Merelbeke so oropali 
kar nekaj cerkva, zato 
je Roger Eeckhout, 
župnik ene izmed njih, 
na vrvi cerkvenih zvo
nov obesil skrinjice, 
v katere so ljudje da
rovali miloščino. Ko 
so jih tatovi poskušali 
ukrasti, so začeli zvo
novi na ves glas doneti

in tako so nepridiprave 
nemudoma ujeli.

Papež Benedikt XIV. 
(1740 do 1758) se je 
zelo rad sprehajal. Po
gosto so ga videvali, 
kako se brez sprem
stva sprehaja po rim
skih ulicah, oblečen 
kot monsinjor.

EVRO DARILA
^ ram mbM®

Naročite se na RAZVEDRILO in postanite naš redni naročnik.

Več na www.razvedrilo.si
AKCIJA VELJA OD 21.11. 2006 DO 28. 02.2007! a„ modra številka

Velja za celoletno naročnino. (((• 080 87 87 )
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Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 20. 
januarja 2007 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, Cesta 
zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom NAGRADNA 
KRIŽANKA št. 1/2007. Fotokopij ne upoštevamo, prav tako 
tudi ne rešitve gesla, ki bodo prispele na dopisnicah in na 
njih ne bo nalepljeno geslo, izrezano iz Zasavčeve križanke. 
Poleg svojega točnega naslova pripišite še davčno številko, 
ker vas v nasprotnem primeru ne bomo mogli nagraditi.

Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna- 
Slaščičarna-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti 
5.000,00 sit, lx bon za 3.000,00 sit in lx za 2.000,00 sit 
Izžrebanci nagradne križanke 26/2006 so:
Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
Marjan Benko, Brezje 1,1413 Čemšenik - 
bon za 5.000,00 sit
Križnik Gašper, Cesta 20. julija 13,1410 Zagorje - 

bon za 3.000,00 sit
Saša Napret, Ribnik 3,1420 Trbovlje - 
bon za 2.000,00 sit

BRGLEZ ROMAN s.g. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

POZOR POZOR !

VSE OKROG NAS TAKO 
ČAROBNO, POLNO PRIČAKOVANJ, 

VSI SI IZREKAMO NAJLEPŠE ŽELJE, 
ŽELIMO VSEM LE NAJLEPŠE...

NAJBOLJ SLADKE ŽELJE 
PA PRI NAS POTEŠITE

SLAŠČICE RAZLIČNIH OKUSOV 
1 kom SAIAO 1,08 € / 260 SIT 
OD 11.01.2007 DO - 24.01.2007

NAREDITE SI NEPOZABNO 2007

KOLEKTIV BRGLEZ

PIZZERIA ČEBEIICA

VRftČEVlČ metej 
Vahrozofjero 1 IZMIKE. Tel.: OS/56-74-157

ALI SE PREPOZNATE?
Ste se? No, potem ste si pa prav zares zaslužili bon za dve pici 
in dve coca-coli v Pizzeriji Čebelica na Izlakah. Ampak - seveda, 
vedno je kakšen ampak: to morate storiti do petka, 19. januarja 
2007, sicer boste bon morali prepustiti naslednjemu, ki se bo 
prepoznal v naslednjem Zasavcu. Urno mobi v roke in na 041 
410 734 zaupajte svoj naslov Marti, ki že čaka na vaš klic.

Ime in priimek: 

Naslov:

NAGRADNA SLIKOVNA
UGANKA

Koliko naših bralcev 
bo uganilo, kje je stala 
pričujoča »smrekca« 
oziroma božično 
drevesce? Resnično 
nas zanima, kam jo 
boste »postavili«.

Odgovor, kje (danes 
še) stoji napišite na 
kupon, ga izrežite in 
pošljite na Uredništvo 
Zasavca, Cesta 
zmage 3, 1410 
Zagorje.

Nagrada bo!

Kje:_________________



KO PESEM SPREGOVORI
Drage bralke, cenjeni bralci! Poslovili smo se od leta 2006, ki si ga je vsakdo zapomnil po svoje. V vsakdanjem 
življenju smo navajeni, da je najbolje, če teče vse po starem. Tudi človekovo dojemanje sveta se običajno z leti ne 
spremeni kaj dosti. Največkrat opazimo samo razliko v hitrosti minevanja časa. Starejši ko je človek, hitreje mu 
tečejo leta. To je občutek, ki ga ima večina med nami. Za zimo, ki se letos obotavlja, bo prišla pomlad, dvakrat se 
bomo obrnili in že nas bo pričakala poletna vročina. Nekaj tednov se bomo pražili na soncu, zato bo marsikdo že 
nestrpno pričakoval jesensko osvežitev. Niti opazili ne bomo, kako se bo jesen odpeljala v zimski objem. Izkoristimo 
ta čas. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

NEPOPOLNA
RESNICA

Osamljene deklice se zibljejo z 
velo,

med oblaki hladnimi nihajo, 
kot baletke stopajo s prsti na tla, 
z razprtimi se krilci dotikajo.

Kje so zdaj tiste širne poljane, 
ki so s snežinkami belo postlane? 
Zvedele so, da se srca tu odtalijo, 

ne pa, da se tudi same stopijo.

Podajo spoznanja si hladne dlani, 
sedajo in stikajo težke glave, 
žalostno povešajo vodene oči, 
krilca jim močijo tihe solze.

Vesna Berk

ZASAVČEV 
LITERARNI RAZPIS

V počastitev slovenskega kulturnega 
praznika časopis Zasavc razpisuje 
nagradni natečaj za najboljšo 
pesem in najboljše prozno delo.
Vaše stvaritve pošljite do 31. januarja 
2007
na naslov: Uredništvo Zasavca.
Cesta zmage 3.1410 Zagorje ob Savi.

Vsak prispevek podpišite s šifro, v 
kuverto dajte poleg izpisa na papirju 
še disketo z besedilom ter priložite 
zapečateno kuverto, na kateri naj bo 
napisana vaša šifra, v njej pa listek z 
vašim imenom, priimkom in naslovom.

Nagrajeni prispevki bodo objavljeni v 
prvi februarski številki Zasavca!

PO SNEGU DIŠI

Nizko nad poljem 
se leno plazijo 
sive meglice; 

vse tiho, tihotno je, 
utihnile zadnje so ptice.

Le rezki krik vrane 
moteče razpara tišino, 
sonce oranžno-rdeče 

zaspano tone 
za našo planino.

Poznojesenski veter 
še zadnje liste otresa, 

oskubljena, gola in pusta 
so stara drevesa.

Stopim hitreje 
po rjavi preprogi, 
se domov mi mudi, 

močneje veter zapiha, 
po snegu diši.

V belo mehkobo 
zima zavila 

zaspane bo veje.

Komaj že čaka 
zemljica tople odeje, 

da se spočije, 
nabere sinovih moči, 
da na pomlad se iz nje 

novo življenje rodi.

Francka Šmid

KO SE POSLOVITE

Veseli bomo, 
ko od nas se poslovite, 

ko vaše družbe 
več ne bo med nami.

Brez obveznosti pojdite 
drugim pameti solit!

Veseli bomo, 
ko brez vas bomo ostali 

samo tisti pravi, 
kine bomo med seboj 

si v oči lagali.

Veseli, dobri smo ostali, 
veselega srca, 
polni smeha,

■ pesmi in darov- 
brez okov.

Nihče zdaj več 
nas ne premoti, 

mipra vi smo ljudje. 
Drugi odšli so 
v svoji zmoti.

Veseli bomo, 
ko od nas se poslovite.

Gregor Lesar

“Tisti, ki prinašajo veselje 

v življenja drugih, so veselja 

deležni tudi sami.”

(James Barie)
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ALEKSU POREDNIH:
TOLAR JE IZGINIL. EVRA NI?

Naval, kot bi šlo za reševanje golega 
življenja. Nekateri ljudje so na vrat na nos 
hoteli storiti vse, kar so mislili, da je v 
njihovi moči, da bi prišli do težko 
prigaranih novcev. Marsikakšnega 
upokojenca je prijelo, da nevede “jebe v 
glavo” državo ter predvsem sodržavljane 
za in pred bančnimi okenci. Dogajalo se 
je kot v zgodbah o Butalcih. Kaj hočemo, 
ko pa živimo v Butalelandu?! S celotno ob 
koncu decembra na roke izplačano 
tolarsko pokojnino so že prvi dan po 
novoletnih praznikih odhiteli na banko. 
Čimprej sojo hoteli oddati na račun, da bi 
jo videli zapisano v evrih. Dvomih so 
namreč, da bo preračun pravilno narejen. 
‘Ziher’ je ‘ziher’.

Toda v vsaki stvari, naj izgleda na prvi 
pogled še tako neumna, je nekaj dobrega. 
Zamorili so na banki, a prišli so do svojih 
evrov. Odslej kupujejo izključno v evrih, 
zato blagajničarkam in blagajnikom v 
trgovinah prihranijo delo, ki bi ga sicer 
imeli s preračunavanjem. To pa je samo 
površina tega, o čemer vam želim danes 
spregovoriti. Bistvo, okrog katerega se 
bo vrtel satelit nadaljevanja, je nekaj 
drugega. Kaj sploh stoji za nepotrebno 
skrbjo, kaj bo s slehernim kovancem in 
bankovcem, ki pripada človeku? Strah 
pred izgubo “še tistega, kar sem si v potu 
obraza prigaral”. To pije kri ne le ljudem 
z nizko pokojnino (ah plačo), ampak tudi 
nekaterim sužnjem samega sebe z 
visokimi pokojninami.

Zlasti starejši upokojenci se še spomnijo 
časov, ko so si morah pritrgovati od ust, 
da so lahko “prišli skozi mesec”. To jim 
je ostalo v krvi kljub izboljšanju 
življenjskih razmer. Rezultat je pretirana 
skromnost in varčnost. Slednji dve 
lastnosti sta - da se razumemo - lahko še 
kako dobri in prispevata k dvigu 
življenjskega standarda, vendar le do 
določene mere. Pretiravanje ni nikdar 
pametno. Življenje je treba uravnotežiti. 
Bolj ko nam to uspeva, bolj smo zadovoljni.

Hkrati raste naše blagostanje na vseh 
področjih, tudi na finančnem.

Najslabša rešitev je, da se človek iz strahu 
pred izgubo “tistega malega, kar ima,” 
zateka v izolacijo. Namesto da bi imel več, 
se mu dogaja ravno nasprotno. Bolj ko je 
stiskaški, manj ima. Vedno manj miruje 
v njegovem srcu, nezaupanje do soljudi 
narašča, tudi denarja je vse manj. Okolici 
ni pripravljen razdajati sebe, svoje 
božanske iskre. Pri sebi si želi, da bi bil 
sprejet, ampak ničesar ne stori za to. 
Najprej bi moral sam podati roko 
sočloveku, da bi v zameno dobil njegovo 
pozornost in ljubezen.

Tako v svojih “malih domovih” ugašajo 
plameni optimizma, strah razžira dušo in 
srce, sebičnost se razrašča, skrb in dvom 
razjedata, tema odriva svetlobo. 
‘Žlehtnoba’ dobiva čedalje več hrane. 
Občutijo jo tisti, ki s takšnim razrvancem 
prihajajo v stik. Zdi se, da takšen človek 
čaka samo še na smrt. “Mene vsi 
zaničujejo, bom pa še jaz njih,” vre v 
njegovi notranjosti. Drugim ne privošči 
sreče, ker je ne privošči sebi. Razlog za 
‘žlehtnobo’ je v njem, ne v soljudeh. 
Največja tragedija pa je, da se praktično 
nihče od teh ljudi ne zaveda, kaj se z njim 
dogaja, v kakšen peklenski krog je ujet. 
Se naprej poglablja svojo stisko, ki vodi v 
predčasno naravno smrt, samomor ah 
spreobrnitev. Ko je stiska prehuda, ima 
na izbiro samo dvoje: smrt ah življenje. 
Številni se odločijo za smrt, svetle izjeme
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stopijo na pot ozdravljenja.

Če stiska ni tako huda, da bi se šlo za “biti 
ah ne biti”, zastrupljeni človek nadaljuje 
s svojim početjem. Zdi se mu normalno. 
Za vse njegove stiske in nadloge so krivi 
drugi, sam noče prevzeti odgovornosti za 
svoja dejanja. “Ti si kriv, da sem se 
razjezil.” “On je kriv, da vse zamočim.” 
“Starši so krivi, da sem v tem ‘dreku’.” 
“Otroci so krivi, da sem šel med klošarje.” 
“Država je kriva, da imam mizerno 
pokojnino.” Kje pa si bil ti, ljubi človek, 
celo življenje, da te zdaj tepe?

Nikomur ni lahko prevzeti polne 
odgovornosti za svoje osebno ravnanje, 
ki gaje pripeljalo v težak položaj. Najlažje 
se je izgovarjati na druge, iz sebe delati 
žrtev. To najmanj boli. Pravi zmagovalec 
v življenju pa je samo tisti, ki si prizna, da 
je sam največ prispeval k temu, da je 
zavozil življenje. Za takšnega je še 
upanje, da bo z ustreznim mišljenjem, 
govorjenjem in ravnanjem ustvaril 
prijaznejšo prihodnost zase. Tako bo 
blagodejno vplival na svojo okolico, zato 
se bo tudi okolica pričela kot po čudežu 
lepše obnašati do njega. Kar pošiljamo v 
svet, to se nam vrača. Če oddajamo 
energijo strahu in nezaupanja, bomo 
deležni temnega močvirja strahu in 
nezaupanja. Če sijemo iskreno ljubezen, 
pa svet postane “rajski vrt” ...
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KINO DELAVSKI DOM ZAGORJE
Petek 12.1 .ob 19.00 - BITKA ZA BOŽIČ, ameriški, komedija
Sobota 13.1 .ob 19.00 - ČUDOVITO LETO,

ameriški, romantična komedija
Nedelja 14.1 .ob 19.00 - BITKA ZA BOŽIČ, ameriški, komedija
Ponedeljek 15.1.ob 19.00-ČUDOVITO LETO, ameriški, romantična 

komedija minut)
Torek 16.1.ob 19.00 - FILM TEATER: REŽISER POROK, italijanski, 

drama
Petek 19.1.ob 19.00 - TEKSAŠKI POKOL Z MOTORKO

(NA ZAČETKU), ameriški, grozljivka 
Sobota 20.1 .ob 19.00 - ERAGON, ameriški, pustolovski spektakel 

(104 minute)
Nedelja 21.1.ob 19.00-ERAGON, ameriški, pustolovski spektakel

(104 minute)
Torek 23.1.ob 19.00 - FILM TEATER: GOLA RESNICA, britanski,

erotična drama
Ponedeljek22.lob 19.00 - TEKSAŠKI POKOL Z MOTORKO (NA 
ZAČETKU), ameriški, grozljivka

KINO IZLAKE
Nedelja 14.1.ob 19.15-ČUDOVITO LETO, ameriški,

romantična komedija
Nedelja 21.lob 19.15 - TEKSAŠKI POKOL Z MOTORKO 

(NA ZAČETKU), ameriški, grozljivka

KINO HRASTNIK
Petek 12.lob 19.15 - VSE JE ŠLO K VRAGU PETE TONG, 

am.kom.drama
Sobota 13.lob 17.00 - Ml NISMO ANGELI 3 - srbska kom.

19.00 - VSE JE ŠLO K VRAGU PETE TONG 
Nedelja 14.1.ob 17.00 - Ml NISMO ANGELI 3

19.00 - VSE JE ŠLO K VRAGU PETE TONG 
Sreda 17.1 .ob 19.00-ČUDOVITO LETO, am.rom.kom.
Četrtek 18.1.ob 19.00 - ČUDOVITO LETO
Petek 19.1 .ob 19.00- BORAT, am.kom.
Sobota 20.1.ob 17.00-BORAT

19.00-ČUDOVITO LETO 
Nedelja 21.lob 17.00- BORAT

19.00-ČUDOVITO LETO 
Četrtek 24.lob 19.00-DVOJNA IGRA, am.triler

KINO DOL PRI HRASTNIKU
Petek 12.lob 17.00 - Ml NISMO ANGELI 3 
Petek 19.1 .ob 17.00-BORAT, am.kom.

KINO DELAVSKI DOM TRBOVLJE
petek 12.1. ob 18.00 -OTROCI ČLOVEŠTVA

ob 20.00- PARFUM Triler 
sobota 13.1. ob 10.00-BOŽIČEK

ob 17.00-PARFUM 
ob 19.45 -POČITNICE 

nedelja 14.1. ob 10.00 - BOŽIČEK 3
ob 18.00 - OTROCI ČLOVEŠTVA 
ob 20.00 - PARFUM

ponedeljek 15.1. ob 18.00 - OTROCI ČLOVEŠTVA 
ob 20.00 - PARFUM

torek 16.1. ob 18.00 - JOHN TUCKER, MRTEV Sl, Komedija 
ob 20.00 - POČITNICE

sreda 17.1.ob 18.00-KRATKI STIKI, Drama
ob 20.00 - JOHN TUCKER, MRTEV Sl 

četrtek 18.1.ob 18.00 - JOHN TUCKER, MRTEV Sl
ob 20.00 - KRATKI STIKI

petek 19.lob 18.00 - ODPLEŠI SVOJE SANJE,
Plesna roma.komedija

ob 20.00 - POGODBA S HUDIČEM,Akcijska grozljivka 
sobota 20.lob 18.00 - ODPLEŠI SVOJE SANJE 

ob 20.00 - POGODBA S HUDIČEM 
nedelja 21.lob 18.00 - POGODBA S HUDIČEM 

ob 20.00 - ODPLEŠI SVOJE SANJE 
ponedeljek 22.1.ob 18.00 - ODPLEŠI SVOJE SANJE 
torek 23.1 .ob 18.00- VRNI SE -Drama 
sreda 24.1.ob18.00 - VRNI SE

ob 20.15 -OSNOVNI DELCI,Drama - 105' 
četrtek 25.1.ob18.00 - HVALA, KER KADITE-Komedija - 92' 

ob 20.00 - VRNI SE

DELAVSKI DOM ZAGORJE
18.1.07 četrtek ob 19.30 GLASBENI ABONMA:Večer 

šansonov in zimzelenih melodij

KNJIŽNICA TONETA SELIŠKARJA 
TRBOVLJE
11.1.07 četrtek ob 19.00 POTOPISNO PREDAVANJE O 

NOVI ZELANDIJI- Štefan Rehar

DELAVSKI DOM TRBOVLJE
četrtek, 18. januarja 2007 ob 19.30 na abonmajsko 

predstavo in za izven BERLINSKI KABARET 1920 - 

1930

KNJIŽNICA MILETA KLOPČIČA
ZAGORJE
Datum Ura Prireditev

18. 1. 07 10.00 Knjižna čajanka v prostorih 

knjigarne Mladinska knjiga

18.1. 07 18.30 Predavanje Sanje Lončar HITRI 

UKREPI PROTI GRIPI 

“Okrepimo svojo imunsko 

odpornost”

22. 1. 07 17.00 Ura pravljic v Knjižnici Kisovec

22. 1. 07 18.30 Srečanje članic ŠK Beremo z 

Manco Košir

23.1. 07 17.00 Ura pravljic v Knjižnici Zagorje

24.1. 07 17.00 Ura pravljic v Knjižnici Izlake
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mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico na naslov: Uredništvo 
Zasavca, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja 

oglasa in spremembe teksta brez obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi 
zakonskih obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če zraven 

ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so oglasi plačljivi!

Prodam
Omaro, češnjevo z dvojnimi vrati in 
predalom spodaj, predalnik s tremi 
predali - oboje lepo ohranjeno, staro več 
kot 100 let in kozla za pleme brez rogov 
ter večjo količino bukovih drv, prodam. 
Tel: 031 469 279 ali 031 277 101

Prodam tri starinske garderobne omare, 
zakonsko posteljo in dve nočni omarici 
zbiratelju starin.
Tel.: 041 679 176

V Zagorju ob Savi, center, novejši blok, 
prodam dvosobno stanovanje, v izmeri 
56,68 m2. Cena 58.420,00 eur. 
Informacije: 031 862 437

Sprejemam rezervacije za nemške doge. 
Mladički bodo pred oddajo cepljeni, 
razglisteni, socializirani in veterinarsko 
pregledani. Rodovniški.
Tel.: 040 726 117,
e-mail: dejan.zigon@gmail.com

Opaž, suh smrekov- debelina 
13, 16, 20 mm in brune 21 mm 
ter karnise, stružene-Ugodno! 
Izdelovanje lesenih 
predmetov.
Možna dostava!
Tel.: 03 57 25 547 
GSM: 031 814 637

NAROČILNICA ZA 
BREZPLAČNI 
MALI OGLAS

Moj naslov (ni za objavo):

KNJIŽNICA 
MILETA KLOPČIČA 

ZAGORJE

BO OD 1.1.2007 DALJE ODPRTA: 
ODDELEK ZA ODRASLE IN ODDELEK 
ZA MLADINO
PONEDELJEK, SREDA, PETEK 
od 10.30 do 18.30
TOREK, ČETRTEK od 7.00 do 15.00 
SOBOTA OD 7.30 DO 12.30 
ENOTA KISOVEC 
TOREK OD 15.30 DO 18.30 
ČETRTEK OD 11.00 DO 15.00 
ENOTA IZLAKE 
TOREK OD 11.00 DO 15.00 
ČETRTEK OD 15.30 DO 18.30

Maček Marjan s.p., 
Vransko 113, 3305 Vransko

NAROČILNICA ZA ČASOPIS
Zasavc, Cesta 20 julija 2.c, 1410 Zagorje o/S 

Tel.: 03/56 64 166 in 56 64 250, Fax: 03/56 64 494

Nepreklicno in takoj naročam časopis 
ZASAVC, naročnino bom plačeval/a

(obkrožite ustrezno)

polletno letno
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“Več slabega kot dobrega sem 
doživela, a je vse minilo in še zdaj 
sem tukaj,” je dejala Julijana Jamšek 
s Selišč nadZagoijem ob Savi, kije 30. 
decembra praznovala stoletnico.
Rodila se je v vasi Podbukovje pod 
Zasavsko Sveto goro. Življenje ji je najprej 
zaznamovala izguba matere, ko je bila 
stara tri tedne. Nima nobene njene slike, 
tako da ne ve, kako je izgledala. Ko se je 
oče vnovič poročil, je izkusila 
nepravičnost mačehe. Očitno je 
razlikovala otroke svoje predhodnice od 
svojih, dokler ni Julijanin polbrat naredil 
reda. Za to mu je še danes hvaležna. Kljub 
grenkim izkušnjam iz otroštva in mladosti 
pa se je doma naučila vsega potrebnega 
za nadaljnje življenje. Poleg obvladanja 
kmečkih in gospodinjskih opravil si je 
pridobila potrpežljivost in močno voljo, ki 
ji je pomagala, da je v težkih trenutkih 
znala najti moč za vztrajno premagovanje 
preizkušenj.
Leta 1929 se je poročila z najstarejšim 
sinom družine Jamšek s Krivice, kjer je 
začela zakonsko življenje. V novo 
postavljeno hišico v sosednjem zaselku 
Selišče, ki je znan po zelo kamnitem 
svetu, sta se z možem Martinom preselila 
že naslednje leto, ko se je rodila tudi 
hčerka Zora. Za njo seje zvrstilo še osem 
hčera: Ela, Fani Julka, Vida, Slavka, Silva, 
Mili in Darinka. Parcelo na Seliščah je mož 
Martin kupil že leta 1928. Bilje priden in 
vešč dela. Bilje zaposlen kot rudar, toda 
obvladal je tudi gozdarsko, tesarsko, 
zidarsko, stavbarsko in še katero obrt, 
tako da je sam postavil dom za svojo 
družino. Nato je bilo treba neobdelan svet 
spremeniti v zemljo, ki bo dajala hrano. 
Kolikor je bilo mogoče, so odstranili 
kamenje, kar je bilo težaško delo.
“Vse je bilo treba znositi v košu, 
na začetku pa še koša ni bilo,” se 
priduša Julijana. Pri tem ima v mislih tudi

Slavljenka za praznično domačo mizo

Julijana Jamšek z najmlajšo hčerjo Darinko (druga z leve) z možem Janezom, ki skrbita 
za kmetijo. Skrajno desno hčer Vida

kasnejše obdelovanje njihovega kosa 
rodovitnega sveta, iztrganega 
kamnitemu bregu. Tudi gnoj so nosili v 
koših, vendar so si delo nekoliko olajšali 
s sanmi. Koje ležala snežna odeja, so gnoj 
nakidali na sani in ga dostavili na njivo. 
Spomladi gaje bilo treba spraviti v zemljo, 
kar zaradi kamnitega terena ni bilo 
mogoče storiti s plugom. Vsako ped njive 
so morali ročno prekopati. Zaradi 
preživetja so se sprijaznili s tem. “Nič 
nismo opazili, da nam je kaj hudega,” se 
spominja jubilantka. Delali so z veseljem

in pridelali, kolikor so lahko, dodaten 
pridelek pa je dalo delo na najeti njivi. 
Najemnino so odplačali s tem, da so k 
njenemu lastniku hodili v ‘tabarh’.
Pri hiši so vedno imeli kravo, redili so tri, 
včasih štiri prašiče. Pridelovali so 
krompir, fižol, peso, paradižnik, korenje, 
zeleno zelenjavo, pšenico, proso. Obdelali 
so dobesedno vsako ped zemlje. Vsak 
kamen na polju so okopali, vsak kamen 
na travniku obkosili. Po stopinjah delovnih 
matere in očeta so šle tudi hčerke. Od 
malega so bile vzgajane v duhu pridnosti,

Mama Julijana s hčerami pred razrezom jubilejne torte
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Domačija, kjer Julijana živi že tričetrt 
stoletja
vztrajnosti in zadovoljstva z malim, kar je 
bila odlična popotnica za njihovo življenje. 
Toda hčere so odraščale, vasovalci so se 
vrstili, sledile so ohceti in odhajanje od 
doma. Ena za drugo so odšle, tudi 
najmlajša, za katero je bilo ‘planirano’, da 
ostane na ‘gruntu’.
Vezi z materjo so kljub temu ostale trdne, 
saj se hčerke rade vračajo v domačo vas. 
Dve izmed njih sta si postavili hišo v 
neposredni soseščini rojstne hiše, dve 
na Krivici. Tudi preostalih petje ostalo v 
Zasavju. Poleg devetih hčera se Julijanine 
100-letnice ob drugem sorodstvu veseli 
še 17 vnukinj in vnukov, 29 pravnukinj 
in pravnukov ter dva prapravnuka, 
medtem ko je tretji na poti. Mož, na 
katerega ima lepe spomine, je umrl leta 
1959. Zaradi bolečih otroških izkušenj v 
zvezi z mačeho se ni več poročila.

Osteoporoza je degenerativna bolezen kosti, za 
katero je značilno postopno izgubljanje kostne 
mase. Kostnina se vse življenje tvori in razgrajuje. 
Do 35. leta je proces izgradnje hitrejši od 
razgradnje, nato pa se proces obrne in 
izgubljamo več kostne mase kot smo je sposobni 
tvoriti. Osteoporoza je bolezen starejših ljudi in 
prizadene vsako tretjo žensko starejšo od 50 let 
ter vsakega petega moškega starejšega od 60 
let. Vseh vzrokov zanjo še ne poznamo, 
poznanih pa je kar nekaj dejavnikov tveganja. 
Med dejavnike tveganja, na katere ne moremo 
vplivati štejemo proces staranja, izgubo zaščitnih 
ženskih hormonov po menopavzi (estrogenov) 
oziroma prezgodnjo menopavzo (pred 45. letom 
starosti), raso (večja ogroženost azijske in 
kavkaške rase), gracilno konstitucijo ter 
osteoporozo ali osteoporotične zlome pri bližnjih 
sorodnikih. Dejavniki, ki povzročajo 
osteoporozo, vendar nanje lahko sami vplivamo 
so: neredna telesna aktivnost, kajenje, čezmerno 
pitje kave in alkohola, nepravilna prehrana s 
premalo kalcija in vitamina D, pomanjkanje 
sončne svetlobe in prevelika ali premajhna 
telesna teža. Osteoporoza se lahko razvije tudi 
pri boleznih, kot so revmatoidni artritis in kronična

Leta tečejo, vztrajni ostajajo

Hčerka Vida in njen mož sta že 17 let 
stalna materina soseda - v idiličnem 
okolju sončnih Selišč uživata sadove 
svojega dela. Vida pomaga ostareli 
materi, ki je sicer čez dan v stari hiši, 
spat pa hodi v Vidino. Vendar to še ne 
pomeni, da je Julijana povsem odvisna od 
pomoči drugih. Obleče in umije se sama, 
tudi kakšno malenkost skuha. Ob Vidini 
pomoči se sprehodi od svoje do njene 
hiše. Oporo potrebuje, ker seji rado vrti 
v glavi, toda njeno srce deluje, “kot bi bila 
stara 20 let,” kot se je po zadnjem 
pregledu izrazila njena zdravnica. 
Alkoholnih pijač ne pije, njeno poživilo je 
kava. Skuha jo do trikrat na dan. Bere 
časopise, spremlja televizijski program. 
Najraje ima TV poročila in 
narodnozabavne oddaje. Uporablja 
mobilni telefon. Vnukinja Janja ji je izdelala

KOFETKAMO ©

seznam najpomembnejših telefonskih 
številk, da se lahko kadarkoli poveže s 
svojimi najbližjimi.
Med dobrimi stvarmi, ki jih je doživela, 
najraje omeni elektrifikacijo zaselka. 
Prva žarnica je na Seliščah zasvetila leta 
1986. Za spomin na čase pred elektriko 
še vedno hrani petrolejko. Veselijo tudi 
razširitev ceste do njene hiše pred nekaj 
leti. Boljši dostop poleg možnosti 
parkiranja ob njeni hiši pomeni tudi lažji 
odvoz smeti, saj lahko smetarski 
tovornjak brez težav pride do hiše in tam 
obrne. “Zelo dobro bi tudi bilo, ko bi 
dobili asfalt,” pravi slavljenka, kar 
zgovorno priča o tem, kako tesno je 
povezana z dogajanjem okrog sebe.
To dokazuje, da sta v njej še vedno 
zakoreninjena optimizem in želja po 
boljšem življenju. Vendar se nič ne 
pritožuje. “Tako dobro, kot mi je 
danes, mi ni bilo še nikoli,” 
zadovoljno pove. Smrti se ne boji, želi si 
le, da pred njo ne bi preveč trpela.
Ob koncu še nekaj njenih iskrivih misli: 
“V nebesih je hlebec kruha za tista dva 
zakonca, ki se nista nikoli skregala. Še 
vedno je cel. ”
“Kdor reče, da se v zakonu nikoli ni 
skregal, se zlaže. ”
“Vsako stvar je treba pričeti takoj zjutraj, 
ne popoldne, ko (je) zmanjka. ”

Besedilo in slike: Boštjan Grošelj

OSTEOPOROZA
pljučna obstruktivna bolezen, pri dolgotrajnem 
zdravljenju z nekaterimi zdravili ter po odstranitvi 
jajčnikov. Bolezen se manifestira s tipičnim zlomom 
kosti. Ta nastane v delu kosti, ki vsebuje največ 
gobastega tkiva (metafiza). Prvi morebitni 
pokazatelj zloma zaradi osteoporoze je zlom 
koželjnice na tipičnem mestu ob zapestnem 
sklepu, ki nastane ob padcu na roko. Značilna 
starost poškodovancev je okoli 55 let. V 
naslednjem desetletju so pogosti zlomi hrbtenice 
(ledvenih, srednjih in spodnjih prsnih vretenc), 
ki nastanejo pri hoji ali v kopalni kadi. Zanje je 
potrebna zelo majhna zunanja sila in skoraj nikoli 
ne povzročajo nevroloških težav. V tretjini 
primerov se bolnik zloma sploh ne spomni, 
navaja le občasne bolečine v križu, ugotavlja 
da se mu je znižala telesna višina ali opaža grbo 
v prsno-ledvenem prehodu. Po 65. letu se 
zlomom zapestja in vretenc pridružijo še zlomi 
kolka, za katere prav tako ni potrebna velika 
zunanja sila, zadostuje že padec iz stojne višine. 
Zdravimo jih operativno in bolnika hitro 
postavimo nazaj na noge, da bi ohranil dosedanji 
način življenja in da se izognemo zapletom 
(pljučnica, žilna tromboza). Kljub temu v tretjini 
primerov ostanejo bolniki nepokretni in odvisni

od tuje pomoči. Zlomi kolka neposredno ogrožajo 
bolnikovo življenje, saj jih kar tretjina umre v 
prvem letu po operaciji. Umrljivost po zlomu kolka 
je primerljiva z umrljivostjo zaradi rakavih 
bolezni, zato je zelo pomembno pravočasno 
prepoznati bolezen in jo ustrezno zdraviti. 
Osteoporozo diagnosticiramo z merjenjem 
mineralne gostote kosti, najpogosteje z 
dvoenergetsko absorpciometrijo (DXA). Pri tej 
metodi merimo kostno gostoto s pomočjo 
rentgenskih žarkov v področju ledvenih vretenc 
in kolka. Uporablja se tudi UZ petnice, ki je manj 
natančna metoda in se uporablja bolj za 
izključevanje bolezni. Osteoporoze ni mogoče 
popolnoma pozdraviti, možno pa je z različnimi 
ukrepi upočasniti njeno napredovanje. 
Nefarmakološki ukrepi so prenehanje kajenja, 
uravnotežena prehrana z zadosti kalcija, daljši 
sprehodi na prostem, zmerna telesna aktivnost 
in preprečevanje padcev. Od zdravil 
uporabljamo zaviralce razgradnje kosti 
(bifosfonati, estrogeni) in spodbujevalce tvorbe 
nove kostnine, prihajajo pa nova zdravila, ki 
omogočajo enostavnejšo uporabo in dajejo 
enake oziroma boljše rezultate.

Marko Miklič, dr.med. in Maja Knez, dr.med
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NASA BODOČNOST

HRASTNISKI ZUPAN S ČETVERČKI IN
TROJČKI

V predprazničnih dneh je tudi letos župan in poslanec Miran Jerič sprejel hrastniške četverčke in trojčke iz Čeč
oziroma Hrastnika.

Malo so se pogovorili, se posladkali in si zaželeli uspešno in 
srečno novo leto 2007. Zupan Miran Jerič pa jim je ob tej 
priložnosti podelil praktična darila.

čez dober teden, 19.01. 2007 pa bodo Lara, Patrik in Lucija 
Povejmo še, da so Drakslerjevi četverčki Kristjan, Kevin, Sevšek praznovali svoj tretji rojstni dan.
Timotej in Patricija 19.06.2006 že dopolnili petnajst let,

Bočko Aljaž, Korin in Lara iz Čeč bodo 25.09.2007 stari pet let,

Čestitke in lepe želje za vse tri družine izrekamo tudi bralci 
Zasavca!

Besedilo: Fanči Moljk 
Slike: RokJenko
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NAŠA BODOČNOST
---------------------------------------h

PRVEGA NE POZABIŠ 
NIKOLI

Ta trditev še posebej velja, če gre za prvega otroka. Ne 
poroda, ne prestarih skrbi ni mogoče pozabiti, saj 

prvič je le enkrat...

Maruša Vozlič je doma v Hrastniku. Zaposlena je »pr Senicet«, 
se pravi v Gostilni Senica in .. .vse skupaj pa za naš Zasavčev 
obisk sploh ni pomembno. Najbolj pomembno je, daje postala 
mamica letošnjemu prvemu fantku, seveda korenjaku v vsakem 
pogledu, rojenemu v trboveljski porodnišnici. Naslednja 
pomembna stvar je, daje dedo Franci Vozlič izbral ime zanj in 
po vseh predpisih je dejal, da bo Luka Velikonja in tako tudi je 
in babica Jožica seje strinjala, teta Anja pa samo za to še živi, da 
začne crkljati malega junaka.

02.01.2007

NASA
BODOČNOST

Jelka Kaiserberger, Naselje Heroja Maroka 26, Sevnica - hči 

Amadea Podlogar

03.01.2007

Maruša Vozlič, Naselje Aleša Kaple 6 b, Hrastnik - sin Luka 

Velikonja

Miranda Aleksis Lipovšek, Gornja Laknica 69a, Mokronog - 

sin Loki Pann

Simona Končina Tavš, Kal 14, Zagorje - sin Matija Končina

06.01.2007

Liljana Draksler, Trg borcev NOB 13, Hrastnik - 

hči Klara Vuga

Asmira Mujčinovič, Ulica talcev 40, Zagorje - hči Lara

ISKRENE ČESTITKE!

Dovolj besed. Luka se je najprej malce nakremžil (resnici na 
ljubo je zagledal mene) nato pa seje v maminem toplem objemu 
ugnezdil in si pričel ogledovati okolico in ko je očke obrnil proti 
Petru, mu je šlo pa že na smeh...
Tri slike

Besedilo: MaH 
Slike: PRAV

Še posebej prvi novorojenki Amadei v trboveljski porodnišnici 
in njeni mamici Jelki, ki nam je za mišjo dlakco ušla domov. Oh, 
saj vem, da so vsi nestrpno čakali, da po ujčkajo urialo 
Sevničanko. Zec A
Zasavčev spominček na ta dogodek je izpodGsmrekce že hzr 
poti k mali damici, veseli pa bi bili kakšne nj^ne ppvefšličice. > J;

^ Uredništvojj
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■HBB psihoza

Psihoza velja v medicinskem besednjaku za hudo duševno 
bolezen, v psihologiji pa izraz označuje neko stanje duha, ki 
je sicer lahko tudi posledica bolezenska stanja ali pa gre 
zgolj za trenuten vpliv okolja in dogodkov, ki se mu 
podzavestno podredi posamezni primerek ali večje množice 
človeštva.
Tistega dne, bilo je med božičem in novim letom, sem imel 
nekaj več prostega časa kot običajno. Ker nisem ravno pristaš 
brezveznega lenarjenja, sem si omislil branje knjige, ki sem 
jo pred kratkim prejel v dar. Knjiga lobanj, ki jo je napisal 
Robert Sliverberg, spada v znanstveno fantastično zvrst lit
erature. Pisatelj se v zgodbi poglobi orisom posameznikovega 
mikrokozmosa - notranjemu svetu posameznika in tisočletni 
želji človeštva po večnem življenju. Če hoče nekdo večno 
živeti, mora nekdo umreti. Večno življenje posameznika je 
povezano z žrtvovanjem in darovanjem.
Človeka branje prijetno utrudi in ga prisili v dremež. Meni 
seje to zgodilo. Ko sem se prebil do štiridesete strani dokaj 
zanimivega branja se je moj duh v stanju spanja preselil v 
dvorano Doma svobode. Devet moških parov se nas je ob 
pozni popoldanski uri tam dobilo. Zunaj je bila že trda tema. 
Polovica se nas je prostovoljno prijavilo za žrtve, druga 
polovica naj bi nas pomorila in tako dobila v dar večno 
življenje. Odločili smo se za smrt na vislicah. Nastal pa je 
majhen problemček. Vislic je bilo le osem, kar je onemogočalo 
usmrtitev vseh hkrati. Moj eksekutor se je odločil, da bom 
zadnji prišel na vrsto: »Saj ne boš pobegnil, če ti dovolim 
zunaj pokaditi cigareto,« je dejal rabelj, sicer moj dober 
prijatelj.
Odločno sem odkimal in se odpravil na stopnice pred vhodna 
vrata. Prižgal sem cigareto in močno povlekel nikotin vase. 
Niti za trenutek nisem pomislil na beg. Ponos mi ni dovoljeval, 
da bi prelomil obljubo. Pravzaprav sem se počutil povsem 
normalno in začudujoče sproščeno.
Eksekutor me še ni pozval k izvršitvi. Odločil sem se prižgati 
še eno cigareto. Začeli so prihajati ljudje. Vse več jih je bilo. 
Večina se je
napotila v dvorano zgradbe, le redki pa so se namenili skozi 
druga vrata v gostinski lokal, tja kjer je sedaj pošta, na pijačo. 
Tisti, ki so se namenili v dvorano, so govorili o neki razburljivi 
predstavi. O usmrtitvi v živo so govorili. Zmrazilo me je po 
celem telesu. Pomislil sem na beg, pa meje še vedno obljuba 
spravljala v dilemo.
»Hej, zbudi se,« sem zaslišal ženski glas in na ramenu začutil 
ženino roko, ki me je narahlo prebudila iz popoldanskega 
dremeža. Moj duh seje počasi selil iz Doma svobode nazaj v 
moje telo in realnost. Radost duha nad življenjem je obšla 
moje, od spanja v fotelju otrple, ude. Duševno sem izkusil 
psihozo čakanja na smrt, telesno hvala bogu ne. Z užitkom 
sem poduhal in srknil požirek kave.
Naslednje jutro sem na teletekstu prebral vest: »Usmrtili so 
Sadama Huseina.« Njega so povsem zares usmrtili. Njegovo 
telo je mrtvo. Vpliv psihoze njegove usmrtitve na življenje v 
Iraku in tam živeče prebivalstvo je še v Alahovih rokah in 
Bushevih, se ve.

Mefisto

MOJA PRIJATELJICA IMA 
KUŽKA...

Ja, res ga ima. Že leta. Ta, sedanji, ni njen prvi! (Dobro rečeno, 
a ne? ) Ne smem reči, da ne maram živali, še zdaleč ne, 
vendar njena ljubezen do štirinožnega spremljevalca 
neštetokrat prekaša mojo, da pa o malce prikritem ljubosumju 
z obeh strani (moje in njegove) sploh ne govorim.
Ni preveč zahteven, če sta sama. Ko pa kdo pride v njeno 
bližino, je pa krepko drugačen. Celo šavsniti zna. Razume 
sicer vse, kaj hoče njegova gospodarica od njega, ne naredi 
pa ne zmeraj in je dostikrat hudo trmast. Pravega Angleža 
se gre. Čez cesto jo sila rad pobriše, če se le da. Potrebuje 
odločno lastnico, ki pa ji to ni ‘jača strana’. Preveč ga ima 
rada. Z njim preživlja proste urice, gresta po potrebi ven, 
pelje ga na morje in potovanje »na zadnjem sedištu moga 
auta« mu sploh ni problem.
Včasih bi bil rad plišasta igrača, včasih pa enakovredni 
spremljevalec, včasih pa grozna zverina. Z drugimi živalmi 
se dobro razume, saj imajo doma majhen živalski vrt. Zunaj 
pa.. .hmmmm, odvisno ali je ona ali je on...
Raziskovanje po blatu.. .to je posebna zgodba, le daje potem 
potrebno kopanje z dišečim šamponom in sušenje.. .in ko se 
tako lep in prijetno dišeč spet znajde zunaj, se z naj večjim 
veseljem zapodi v najbližjo lužo, ki jo najde, tudi če je ni... 
Nase opozarja kar naprej. Dreza v svojo gospodarico, se ji 
prilizuje, na vse načine želi vzbujati pozornost. Sladkosned 
je še pa še, sladoled bi polizal v enem zalogaju, le če bi mu 
dovolila, pa mu k sreči ne. Včasih je pa čisto priden in pri 
miru drema pod mizo ali nekje na toplem in se celo za 
nemirnega dolgouhca ne zmeni, ko ta priskaklja tik mimo 
gobčka, da se mu od piša brke zamajejo in se pri tem ne 
zaveda, kaj bi mu črna zverina lahko storila, le če bi le hotela. 
Pa ne bo, ni šans. Ve, da ljubezen, tista naj... pripada le njemu, 
ne da ve, prepričan je, in včasih bi že kar sam hotel biti hišni 
gospodar.
Za frizuro in lep izgled mu ni mnogo mar, zato naj poskrbijo 
drugi. Za zdravila in razne priboljške prav tako. Svojega 
človeškega prijatelja si med gospodaričinimi simpatijami 
izbere sam, Njegove naklonjenosti ni mogoče kupiti s 
priboljškom, ki ga je sicer neznansko vesel. Ko soseda 
pozvoni, že ve, kaj ga čaka.. .redno. Sila je korajžen. Ko pa so 
te dni pokale neizogibne petarde, mu ni bilo vseeno. Zato ga 
zvečer ni bilo zunaj kot sicer. Potrpeti pa tudi zna, saj ve, da 
ne bodo nikoli nalašč pozabili nanj. Hmmmm, saj mu sploh ni 
slabo, vse ima, svoj prostor, prijatelje, dobro hrano, 
sprehode,....veliko ljubezni,...in še in še...Oj, ti zverinica, 
ali sploh veš kako je nam navadnim smrtnikom?
Sicer je pa bolje, da ne! Dovolj je že to, da mi, zbezgani, 
izgubljamo živce v zalaufanem načinu življenja, in pozabljamo 
nase.
Še dobro, da obstajajo zverinice kot si ti, ki zlepa ali zgrda 
lastnika prepričajo v svoj prav, da je potreben premor in 
predah. Ja, zato ste tu, da pomagate, ko ljudje pozabimo na 
čas, na minljivost. Ko mislimo, da bo svet propadel, če se le za 
trenutek predamo sami sebi...Kajne Marta?

Stanislava

inec 200711.
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NOVOLETNI SEJEM V RADEČAH
V okviru decembrskih prireditev, ki jih je pripravila Občina Radeče ob iztekajočem se letu, sta se v petek, 29. 

decembra popoldne, na osrednjem prireditvenem prostoru v parku Radeče predstavili KS Svibno in KS
Jagnjenica.

V kulturnem programu so nastopili učenci nižje Osnovne šole 
Svibno, svibenski Ljudski pevci in Moški pevski zbor Papimičar 
Jagnjenica, za stojnicami pa so uspešno reklamirali in prodajali 
svoje izdelke vinogradniki Zagrada, pridelovalec medu Slavko 
Lazar in pecivo Aktiv kmečkih žena Arnika iz Svibnega. Zbrane 
je obiskal in se z njimi zadržal v pogovoru tudi radeški župan 
Matjaž Han. Čeprav je sproščeno in koristno novoletno 
druženje predstavljalo dobrodošlo novost oziroma pridobitev 
za mesto oziroma občino, pa bi v nadaljevanju veljalo še vedno

razmišljati o organizaciji podobnih spremljajočih dogodkov v 
posameznih krajevnih skupnosti. S sodelovanjem še večjega 
števila zainteresiranih ponudnikov svojih storitev ali izdelkov, 
predvsem z najrazličnejšim in obsežnejšim kulturnim in 
zabavnim program pa bi prišla do izraza močnejša povezovalna 
moč in pripadnost lokalni skupnosti oziroma bi se tako 
pripomoglo k nadaljnji krepitvi kulturne, družabne in turistične 
prepoznavnosti in s tem obiska kraja samega.

JožePOTRPIN

KAKOR SI BOŠ POSTLAL ...

... TAKO BOŠ SPAL
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